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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 7, 2005-2006 
 
Tid: 25 och 27 maj 2006. 
Plats: Hotel Swania, Trollhättan. 
Beslutande: GRO Lennart Löf, DG Willy Bäckström 101-A, DG Monica Nero 101-B, DG 

Liss-Britt Landén 101-GD, DG Mona Larsson 201-N, DG Peder Nordlund 101-
P, DG Ingrid Jerlsten 101-S, DG Bengt Almqvist 101-SM, DG Allan Larsen 
101-SV, DG Per-Eric Josefsson 101-U, DG Bengt-Arne Bengtsson 101-VG 

 
Närvarande i övrigt enligt särskild lista 
 
DG Bengt-Arne Bengtsson önskar oss välkomna till distrikt 101-VG. 
Riksmötesgeneral Björn Wahlenius önskar oss välkomna till riksmötet. 
 
 
§ 95 Mötets öppnande 

GRO Lennart Löf hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
 
§ 96 Val av justeringspersoner 

Distriktsguvernör Willy Bäckström 101-A och distriktsguvernör Peje Josefsson 
101-U valdes att justera protokollet. 

 
 
§ 97 Anmälan av övriga frågor 

§ 102 C². Katastrofberedskapen. 
§ 102 C³. NSR-projekt Minsk. 
§ 103 E. Trafficin – uttalande. 
§ 104 C. Varumärkeskampanjen 
§ 111 A. Lions Sverige 60 år 2008. 

 
 
§ 98 Fastställande av ärendelistan 

Föredragningslistan godkändes med ovanstående tillägg. 
 
 
§ 99 Inför Riksmötet PCC Alf Bakken Riksmötestrycket 

Motion 1 diskuterades med avseende på lämpligheten att tillskriva regeringen. 
Uttalande i frågan kan dock göras.  
I övrigt fanns inga särskilda synpunkter om kommande möte. 
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Beslut: 
1. GR beslutade att föreslår riksmötet att göra ett uttalande i frågan. 

 
 
§ 100 Ekonomi Ralph Ahlquist Bil 78, 77 

A. Administration 
Controller Ralph Ahlquist går igenom utfallet för innevarande år som ligger 
lite bättre till än budgeterat. Stor försäljning av jackor och bössor har skett 
under året. 
Revisionsbyrån Adrian & Partner har gjort en revisionsrapport där man 
framför sin uppfattning att ordningen är mycket god vad gäller såväl 
bokföring som den interna kontrollen. På frågan om kostnader för revisison 
svarade Ralph A att Adrian & Partner har satt ett tak på kostnaderna enligt 
offerten. 

 
B. Projektmedel 

Utöver rapporten kan meddelas att Sight First II har fått 231000.- genom  
50-öringen. 72000.- finns till narkotikahund. 

 
C. Placeringskommittén 

Placeringen ser ut enligt nedan: 
 
S│E│B Specialinlåning 1 000 000.- 1,95% 060602 
Volvofinans Företagscertifikat 2 000 000.- 2,00% 060608 
S│E│B Specialinlåning 1 000 000.- 1,95% 060621 
S│E│B Specialinlåning 500 000.- 1,95% 060621 
Autoliv Företagscertifikat 3 000 000.- 2,00% 060630 
S│E│B Specialinlåning 1 000 000.- 1,95% 060704 

 
Placeringskommittén tackas för sitt utmärkta arbete. 

 
 
D Övrigt, Campaign Sight First II   Sivert Bäck Bil 82, 97 

Sivert Bäck informerar att alla zonansvariga är utsedda. Det är viktigt att alla 
klubbar förstår att de själva skall hitta sina egna aktiviteter för att samla in 
medel till SFII. För att kunna driva projektet under kommande år äskar Sivert 
Bäck 10000.-. 
 
Frågan om hur klubbar destinerar medel till Melvin Jones Fellowship 
diskuterades eftersom information till distriktskassör och multipeldistriktets 
ekonom också skall fram. 
 
Förslag till en almanacka har tagits fram till förmån för SFII. Aktiviteten kan 
vara ett av många sätt att få in medel för SFII. Efter diskussion om antal 
föreslogs bordläggning av frågan. 
 
Sivert Bäck önskar tid för information på riksmötet. 
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Beslut: 
1. Efter bordläggning till lördag förmiddag beslutar GR att tilldela SFII 10000.- 

förkommande verksamhetsår. 
2. GR beslutar uppdra åt Sivert Bäck och Björn Wahlenius att ta fram en 

manual till klubbarna hur medel kan destineras till MJF. 
3. Efter bordläggning till lördag förmiddag beslutar GR att trycka 14000 st 

almanacka gällande nästa år till förmån för SFII. 
4. Tid ges till Sivert Bäck efter lunch på riksmötet. 

 
 
§ 101 Kommittérapport FUU   Bengt Grönwall Bil 76 

En ny klubbfilial har bildats. Den var 700:de i världen och 100:de i Europa 
vilket firades särskilt. I övrigt är nyklubbsbildningen på gång. Utbildningen för 
vDG har genomförts. 
 
Sune Karlsson har gjort ett fantastiskt arbete med medlemsregistret. 
Medlemssituationen visar ett trendbrott med att avgångar har minskat i antal. En 
del uppfattar att varumärkeskampanjen har gjort presumtiva medlemmar 
nyfikna. 
 
I världen är 17% av medlemmarna kvinnor. I Sverige är 12.5% kvinnor. Vi har 
en del att göra med andra ord. 
 
Beslut: 
1. Guvernörsrådet godkänner rapporten och lägger den till handlingarna. 

 
 
§ 102 Kommittérapport Hjälpverksamhet 

A. IR. Lennart Ahrnlund Bil 80, 81, 84 
Nyhetsbrev från ordförande för internationella relationer, IRD, Lennart 
Ahrnlund har inte nått alla distriktsguvernörer. Det är en bra 
informationskanal varför DG vill att fler har tillgång till Nyhetsbreven. 
 
Sjukhuset i Novozybkov beräknas invigas den 9 september. Hus A har 
kostat 1 miljon kronor och Hus B 1,5 miljon. På grund av valutan saknas en 
del medel för att täcka alla kostnader för projektet. 
 
Reservdelarna till vattenreningen i Grozny är snart framme och 
projektledaren beräknar starta arbetet tidigt i juni. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att IRD:s nyhetsbrev skall sändas till GR, VU och landets 
IRC samt läggas på hemsidan. 
2. GR beslutar att tre personer kan åka till invigningen i Novozybkov. Medel 
tas ur projektet. 
3. Brist på grund av kursfall kan täckas med maximalt 250000.- och 
projektet skall vara slutfört under 2006. 
 

B. Pengapåsen Lennart Ahrnlund Bil 74 
Vissa redaktionella ändringar diskuterades som till exempel på sidan 1 punkt 
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4 där ordet motsvara byts ut till minst. Motsvarande tillägg görs på sidan 2. 
Meningen som börjar ”Det är riksmötet som slutligen….” i andra stycket tas 
bort. Ordet avgifter byts till bidrag samt LCI ändras till LCIF. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att anta regler för ”Pengapåsen” efter redaktionella ändringar. 
 

C. C¹ Casa Minunata  Lennart Ahrnlund Bil 79 
NSR-projektet skall gälla mellan 2007-2009 efter förväntat beslut på 
riksmötet. 
 
C² Katastrofberedskapen Lennart Ahrnlund 
Förslag att 50 tält skall sändas till Serbien eftersom Donau har svämmat 
över. Frakten kostar ca 20000.-. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att skicka 50 tält till Serbien i samarbete med lionsklubb i 
Serbien. 
2. GR beslutar att 20000.- tas ur tältkassan till transporter. 
 
C³ NSR Minsk Erik Evang 
Erik Evang informerar om projektet. Man kan följa med på hemsidan 
www.lions.no  Det saknas ca 1,5 miljoner kronor till projektet. Erik Evang 
är tacksam att Sverige så fort finansierat sin del. 

 
D. Handikappfonden  Börje Jonson Bil 72 
Inget ytterligare att rapportera. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 

 
 
§ 103 Kommittérapport för Barn- och ungdomsverksamheten 

A. YE Hans Folkesson Bil 75 
Inget ytterligare att rapportera. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 

B. Narkotika Bo Sahlén Bil 89 
Avsiktsförklaring mellan Lions och Tullen har skrivits på. Hundarna 
kommer att få namn som Lions-Öjje osv. Det kommer att gå att sätta 
lionsmärke på halsband eller sele. Distrikten B, GD, S och LC Staffanstorp 
har sponsrat hittills. Fler distrikt på gång.  
 
Beslut: 
1. GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 

C. Lions Quest Ingemar Nordström Bil 103 
Lions Mintförsäljningen går sämre vilket är ett skäl till Lions Quests  
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underskott. Klubbarna uppmanas att sälja mint som är mycket lönsamt även 
för klubben. 
 
Universitetet i Umeå har antagit LQ i lärarutbildningen. Polardistrikten, 
Norge, Ryssland, Finland och Sverige har introducerat LQ i norra Ryssland. 
 
USD 25000.- erhålles från USA för en vetenskaplig utvärdering. Offert har 
inkommit från NORAD och SIFO. Bedömning över pris och kvalité görs. 
 
Beslut: 
1 GR beslutar godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 

D. LEO Kenneth Persson Bil 86 
LEO Club Folke Filbyter läggs ner men drivs i annan form så att aktiviteten 
och medel kommer lions till godo. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 

E. Uttalande om Trafficin 
GR diskuterade om att göra ett uttalande om Trafficin från Riksmötet. 
 
Beslut: 
1. GR formulerar ett uttalande som skall läggas fram till riksmötet för 
beslut. Riksmötet beslutade enligt förslaget. 

 
 
§ 104 Övriga rapporter 

A. Tidningskommittén   Maud Nordell Bil 83 
Innevarande år har tidningskommittén ägnat sig åt utseende och kommande år 
kommer man att koncentrera sig på innehållet. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 

 
B. FRII Heinz Ondrejka Bil 93, 94 
Heinz Ondrejka föredrog ärendet och anledning till förslag till beslut att lions 
instämmer i den målsättning som FRII har genom att verka för god etik i 
insamlingsarbetet. Genom den decentraliserade organisationsstruktur som vi har 
är det emellertid inte möjligt att till fullo leva upp till de regler som FRII:s 
stadgar och etiska riktlinjer föreskriver. Därför finner vi det vara etiskt riktigare 
att avstå från medlemskapet i FRII och överlåta till de Lions stiftelser, som har 
90-konton, att själva bedöma nyttan av ett medlemskap och eventuellt begära 
inträde i FRII.  
DG-elect Åke Björkman yrkade att lions skall stanna kvar i FRII. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att MD 101 skall lämna FRII och låta lions stiftelser med 90-

konto själva bedöma om eventuellt medlemskap. 
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C. C¹ Varumärkeskampanj Bruno Ahlquist Bil 91, 92 
Bruno Ahlqvist redogjorde för bakgrunden till kampanjen. Populärpressen hade 
annonser under februari-mars 2006. En undersökning om hur många som sett 
annonserna visar att i medeltal 72% känner till lions där man i 
Stockholmsområdet är 46% och i Hälsingborg och Skellefteå är 96%. På frågan 
om hur många som sett annonsen är det i medeltal 26% där man i Stockholm är 
28% och i Skellefteå är 22%. Utfrågningen skedde 13 mars till 15 april och 
omfattar 201 intervjuer. 
DG Willy Bäckström, 101-A, och DG Monica Nero, 101-B, framförde viss 
kritik från medlemmar i distrikten på annonsutformningen. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att nästa annonseringstillfälle skall ske 2:a halvåret 2006 och 2:a 

halvåret 2007. I samband med annonseringen måste klubbarna stötta 
varumärkeskampanjen med lokala aktiviteter. 

2. GR godkänner rapporten och lägger den till handlingarna. 
 
C² Brev från lionmedlem angående annonsutformningen 
GRO Lennart Löf redogjorde för brevets innehåll genom att läsa upp vissa 
stycken. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att lämna brevet utan avseende. 
2. GR beslutar att varumärkeskampanjen skall fortsätta enligt beslut C¹:1. 
3. FUU stöder kampanjen. 
4. Bruno Ahlqvist och Maud Nordell fortsätter att arbeta med kampanjen. 

 
 
§ 105 Controllerfunktionen   Finn Bangsgaard Bil 73 
    Rolf Grune 

Eftersom Controllerfunktionen är bredare och inte bara hanterar ekonomin krävs 
ett gediget lionskunnande. Påpekas att lekmannarevisor skall benämnas 
förtroendevald revisor. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att ändra kravspecifikationen för controllern i § 12b enligt 

förslag i bil 73 sid 1. 
2. GR beslutar att en ny § 12 införs i arbetsordningen enligt förslag i bilaga 73 

sid 1. 
3. GR uppdrar åt stadgesekreteraren att bevaka att beslutade förslag om 

ändringar i § 12b i stadgar för multipeldistrikt 101 Sverige och förslag om 
ny § 12 i arbetsordning för multipeldistrikt 101 Sverige underställs riksmötet 
2007 för handläggning och beslut. 

 
Mötet ajourneras till lördag klockan 9.00. 
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§ 106 EF i Bournemouth 18-22 oktober 2006 
A Representation    Annette Eiserman-Wikström 
vGRO redogjorde för sina tankar till vilka som behöver åka till Europa Forum i 
Bournemouth. Budgeten för EF medger att 7 personer åker. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att 5 personer åker i första hand till EF och att VU har möjlighet 

att om så är nödvändigt besluta om ytterligare deltagande i mån av behov 
inom givna budgetramar. 

2. GR uppdrar åt VU att upphandla resan till EF 
 

B. Övrigt 
I musiktävlingen är årets instrument tvärflöjt. Eftersom Lennart Fridén 
förmodligen kommer att vara uppbokad på annat håll måste hjälp till musikant 
lösas på bästa sätt. 

 
 
§ 107 Hjälp vid katastrofer 

A. Tält Reino Wikström Bil 87 
DG Peder Nordlund lovordade Bring Quality to Life och menade att det har 
varit lätt för klubbar att arbeta med tälten. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 

 
B. B¹Volontärer, specialiststyrka Bertil Ravnell Bil 96 
Bertil Ravnell har haft möte med Anna Stenborg och Hans Martinsson på 
Räddningsverket. De återkommer till hösten med fortsatt diskussion om 
specialstyrkorna eftersom Räddningsverket gärna ser ett samarbete. 
Bruno Ahlqvist berättar att även LCI funderar på att starta Lions Rescue Team. 
Rapport om detta kommer. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar ge Bertil Ravnell fortsätter med utredningen. 
2. GR godkänner rapporten och lägger den till handlingarna. 
 
B² Volontärer, ungdomar 
GRO Lennart L redogör i korthet om denna grupp av volontärer i ca 20-30års-
åldern. Distrikt 101-S har ett gott samarbete med ABC, en volontärbyrå i Skåne. 
En liten kommitté behöver se över hur denna grupp volontärer skulle kunna 
arbeta. Även Räddningsverket är intresserade av ungdomar. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att utse en utredningsgrupp med DG Ingrid Jerlsten 101-S som 

sammankallade och DG Bengt Almqvist 101 SM och DG Peder Nordlund 
101-P som övriga deltagare. 
 

C. Husen Reino W/ Lennart A Bil 88 
Provhuset är snart på plats i Landvetter och Räddningsverket har utsett en 
byggnadsingenjör att utvärdera huset. Reino Wikström vill ha en lokal 



GR 2005-2006 
Sidan 8 av 11 

Justeras: ________________/________________/_______________ 
 
Annette/lions/md101/protokoll 2005-2006/GR NR 7 05-06 

arbetsgrupp för praktiskt och administrativt arbete eftersom materialdepån för 
internationell hjälpverksamhet inte ännu har flyttat till Kristinehamn. 
Räddningsverket i övrigt flyttar till Kristinehamn men beslut är inte ännu taget 
om depån. 
Beslut: 
1. GR beslutar att IRD Lennart A och Reino W tillsätter en arbetsgrupp enligt 

de behov som föreligger. 
 
 
§ 108 Uppföljning av Riksmötet 

Lennart Fridén tackar för beslutet på riksmötet och lägger fram program för 
sommarens turné där konsert skall ske i Stockholm. 
 
Ett av partnerprogrammen genomfördes inte i sin helhet. Urban Möller tar i 
frågan. 
 
Samtliga rapporter godkändes utan åtgärder. 
 
Förslag 1: RM antog restaurangskolan som ett NSR-projekt. 
Förslag 2: GR får i uppgift att utveckla och starta fadderbarnsverksamhet i 
pågående eller avslutade projekt. 
Förslag 3: Förslaget godkändes med ändringen omval istället för nyval i 
förslaget. 
Förslag 4: Förslaget godkändes med ändring att katastrofberedskapen skall 
bestå av en styrelse bestående av GRO som ordförande och med kommittén för 
hjälpverksamhet som ledamöter. Redaktionella ändringar skall göras med 
anledning av ordet styrelse. I övrigt se RM-protokollet. 
Förslag 5: Förslaget godkändes med 80.- per medlem till katastrofberedskapen. 
Förslag 6: Förslag godkändes med 100.- per medlem till ”Pengapåsen”. 
Förslag 7: Förslag godkändes med 10.- per medlem till Oskarshamnslägret. 
Förslag 8: Förslag till handikapp godkändes. 
Förslag 9: Förslag godkändes med 10.- per medlem till Orkester Norden. 
Förslag 10: Förslag 10 fick efter omröstning läggas fram. RM beslutade att 
ställa sig bakom ett uttalande om Trafficking. RM uppdrog år GR att verkställa 
pressreleasen. 
 
Motion 1: Motion om skrivelse till regeringen avslog men GR fick i uppdrag att 
göra en skrivelse till partier och departement samt pressrelease till tidningar. 
Motion 2: Motion om insamling av medel till prostatacancerforskning på CMM 
avslogs men uppmaning skall ske att klubbar uppmärksammar forskning kring 
prostatacancer och gynnar lions cancerforskningsfonder med bidrag. GR skall 
handha frågan. 
Motion 3: Motion namnbyte av Narkotikakommittén avslogs. 
Motion 4: Motion om stadgar i Narkotikakommittén avslogs. 
Motion 5: Motion om ungdomsläger avslogs. 
Motion 6: Motion om namnändring VU bifölls. 
Motion 7: Motion om medel ur aktivitetskassan avslogs. 
Motion 8: Motion om ”Ge och se” avslogs. 



GR 2005-2006 
Sidan 9 av 11 

Justeras: ________________/________________/_______________ 
 
Annette/lions/md101/protokoll 2005-2006/GR NR 7 05-06 

Beslut: 
1.  GR beslutar att ge Rolf Grune i uppdrag att skriva om stadgarna enligt 

beslut i förslag 3 och 4. 
2. GR beslutar att kommande skrivelse om prostatacancer skickas till VU för 

handläggning. 
3. GR beslutar att skrivelse om Trafficking sänds ut av Maud Nordell. 

 
 
§ 109 Valärenden Tauno Mustonen Bil 85 

Följande val gjordes av GR: 
 
Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar/Röda Fjädern 
Ordförande Urban Möller, LC Stenungsund, 2006-2009 
Suppleant Bo Mikaloff, LC Strängnäs 
Revisor Rolf Eriksson, LC Borlänge, 2006-2007 
Rev suppleant Anders Burman, LC Skellefteå, 2006-2007 
 
Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
Ledamot-sekreterare Anders Burman, LC Skellefteå, 2006-2008 
Ledamot-ekonomi Göte Larsson, LC Virserum, 2006-2009 
Suppleant Allan Larsen, LC Halmstad 
 
Orkester Norden 
Kontaktperson Lennart Fridén, LC Nossebro, 2006-2007 
Bitr kontaktperson Finn Bangsgaard, LC Svansjö, 2006-2007, efter sluten 
omröstning. 
 
Stadgesekreterare 
Rolf Grune, LC Linköping/Johannelund, 2006-2007 
Kontaktperson Barndiabetesfonden 
Bernt Franzén, LC Linköping/Valla, 2006-2007 
 
Kommittén för FUU 
Ordförande Bengt Grönwall, LC Perstorp, 2006-2007 
MDEO Inger Löf, LC Gävle/Ankaret, efter sluten omröstning 
MDMO Bengt-Arne Bengtsson, LC Tranemo 
MDLDC Stefan Kanders, LC Arboga, efter sluten omröstning 
 
Kommittén för Hjälpverksamhet 
Ordförande IRD Lennart Ahrnlund, 2006-2007, med möjlighet till omval 1 år 
Ledamot/handikapp Börje Jonsson, LC Östersund, 2006-2007, med möjlighet 
till omval 1 år, efter sluten omröstning 
Ledamot Bengt Almqvist, LC Karlskrona, 2006-2007, med möjlighet till omval 
1 år + 1 år, efter sluten omröstning 
 
Kommittén för Ungdomsverksamhet 
Ordförande YED Jan Lofjärd, LC Varberg, 2006-2007, med möjlighet till omval 
1 år 
Ledamot BYED Bengt Nyman, LC Örebro, 2006-2007, med möjlighet till 
omval 1 år. 



GR 2005-2006 
Sidan 10 av 11 

Justeras: ________________/________________/_______________ 
 
Annette/lions/md101/protokoll 2005-2006/GR NR 7 05-06 

Ledamot Narkotika o LEO Gunilla Lilja Persson, LC Mölndal-Kvarnbyn, 2006-
2007, med möjlighet till omval 1 år + 1 år, efter sluten omröstning 
 
Bruno Ahlqvist påpekar att RVN måste se på omvalstiderna så att de följs 
kommande verksamhetsår. 
 
GRO Lennart L tackar RVN:s ordförande Tauno Mustonen med ett standar för 
ett utmärkt arbete under det gångna året. 
Tauno M har tillverkat en liten ordförandeklubba till Bruno A eftersom han tar 
över som ordförande i Riksvalnämnden och med den önskade han Bruno lycka 
till. 

 
 
§ 110 IT-funktionen Håkan Johansson Bil 90 

IPGRO Håkan Johansson tackar Sune Karlsson, Stefan Sahlin och Jan-Erik Toft 
samt IT-ansvariga i distrikten för det fina arbete de har utfört. IT-frågorna 
kommer alltid att vara aktuella. 
Distriktens IT-ansvariga är alltid viktiga och skall alltid samarbeta. IT-
funktionen hindrar inte detta. 
Jan-Erik Toft har kommit med ett förslag hur IT-funktionen skall fungera vilket 
diskuterades av GR. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att, i enlighet med förslag, tillsätta en IT-funktion som får det 
övergripande ansvaret gentemot de fyra grupperna samt att funktionen har 
befogenhet att besluta i ärenden rörande dessa grupper. Ekonomiskt ansvar ges 
inom ramen för tilldelade medel. Funktionen skall finnas under 2006-2007 och 
utvärderas samt fortsätta vid behov. 
2. IT-funktionen är underställda GR. 

 
 
§ 111 Övriga frågor 

A. Lions Sverige 60 år 2008. 
Lions firar 60 år i Sverige 2008. En grupp om tre personer bör utses för att 
koncentrera sig på firandet. Gruppen skall planera firandet i samklang med 
riksmöteskommittén för riksmötet i Uppsala. 
 
Beslut: 
GR beslutar att en kommitté om tre personer skall tillsättas. Gruppen utses efter 
den 1 juli 2006. 

 
 
§ 112 Nästa möte Annette Eiserman-Wikström 

Boston 4 juli 2006. Tid och plats meddelas i USA. Dagordning och 
kallelse/inbjudan går innan resan. 
Hindåsgården 18-20 augusti 2006. Vägbeskrivning och annat material kommer 
ut i god tid. Seminariet om Pakistan på söndag – en spännande berättelse om 
resorna med tält till Pakistan med bZO Lina Eiserman Ålund. 



GR 2005-2006 
Sidan 11 av 11 

Justeras: ________________/________________/_______________ 
 
Annette/lions/md101/protokoll 2005-2006/GR NR 7 05-06 

Beslut: 
1. GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 

 
 
§ 94 Avslut 

Bengt-Arne Bengtsson och lions i distrikt 101-VG tackar sina gäster för att de 
kommit.  
 
GRO Lennart tackar IPGRO Håkan Johansson för hans insatser under åren med 
ett standar. GRO Lennart passar också på att önska GRO-Elect Annette och 
vGRO-Elect Kenneth lycka till. 
 
IPGRO Håkan tackar GRO Lennart för ett trevligt och väl genomfört möte. 
 
GRO Lennart avslutar mötet och tackar för visat intresse. 

 
 
 
2006-05-29 
 
Annette Eiserman-Wikström  Lennart Löf 
GRO-Elect   GRO 
 
Justeras: 
 
 
 
Willy Bäckström  Peje Josefsson 
DG 101-B   DG 101-U 
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 Rapport, ekonomi, MD-101  07/2005 – 04/2006 
 
Nedan redovisas det ekonomiska utfallet för perioden 1/7-05 –  30/4-06. 
Vissa kostnadsantaganden och periodiseringar har gjorts och lagts in i  
utfallskolumnen för att få en rättvisande bild. I de fall ytterligare utfall inte   
förväntas under verksamhetsåret, har aktuell kostnad ställts mot helårsbudget. 
 
 


 Budget Utfall  
Beskrivning Perioden Perioden 
Intäkter   
Nationella avgifter 2 839 470 2 748 939 
LCI ersättning pers, lokal o mtrl 230 408 230 112 
Försäljning   74 164 327 920 
Handbok 134 000 148 855 
The Lion 541 645 552 886 
Postkontroll IBM 0 10 000 
Anm avgifter seminarier 90 000 89 000 
Övr ersättningar o intäkter 26 333 368 
Summa intäkter 3 936 020 4 108 080 


   
Kostnader   
Varor -28 332 -197 993 
GRO -63 082 -59 354 
GR  -117 746 -198 783 
VU -120 665 -56 590 
IT -44 165 -122 908 
RM -254 334 -261 607 
NSR -297 699 -285 410 
EF -61 200 -29 237 
Convention -33 800 3 232 
Övriga kommittéer -1 667 -30 688 
Framtidskommittén -325 350 -350 297 
HUM -62 498 -58 081 
Ungdom/NO/LQ/LEO -79 164 -86 434 
RVN -16 666 -8 413 
HRO -1 667 -56 
The Lion -575 481 -479 686 
Handboken -138 500 -119 180 
Personal -1 238 870 -1 218 969 
Drift -555 566 -596 378 
Summa kostnader -4 016 452 -4 156 832 


   
Resultat före avskrivningar -80 432 -48 752 


   
Kostnader för avskrivn o avsättn -50 000 -50 000 
Finansiella intäkter och kostnader 20 833 40 441 
Extraordinära intäkter o kostnader -2 084 -8 
 -31 251 -9 567 


   
Resultat före skatt -111 683 -58 319 


   
Skatter -20 000 43 255 
   
Resultat efter skatt -131 683 -15 064       


   
 


 


 
2006-05-05 
Ralph Ahlquist 
Controller   
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Tmill Guvernörsrådet i MD-101 Sverige 
 
 
 
Lionvänner! 
 
 
Rapport betr. medlemskapet i FRII 
Jag beklagar förseningen av denna rapport.  Den beror dock på att jag inte förrän 
mycket sent erhöll ett protokoll utvisande att jag har rätt att på MD:s vägnar kontakta 
generalsekreteraren i FRII.  Det protokoll jag ursprungligen fick innehöll inte denna 
passus.  Först efter påpekande om denna brist och flera påminnelser till GRO och till 
er fick jag via GRO en kopia av ett korrekt protokoll den 17-4.  Det har därefter inte 
varit möjligt att träffa FRII:s generalsekreterare Erik Zachrison förrän den 11-5 2006. 
 
Denna försening är givetvis olycklig, men står helt utanför min kontroll. Jag beklagar! 
 
Med bästa lionhälsningar 
 


Heinz 
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   Rapport, projekt, MD-101  07/2005 - 04/2006 


 
Penningpåse   Katastrof Asien  


Resultaträkning   Resultaträkning  


Intäkter 771 100,00  Intäkter  45 860,00 


Kostnader 0,00  Kostnader  -19 977,00 
Årets Resultat 771 100,00  Årets Resultat 25 883,00 
Balansräkning   Balansräkning  


Ingående kapital 855 720,31  Ingående kapital 447 363,40 


Årets resultat 771 100,00  Årets resultat 25 883,00 
Utgående Kapital 1 626 820,31  Utgående Kapital 473 246,40 


      


Handikappfonden   Katastrof Pakistan  


Resultaträkning   Resultaträkning  


Intäkter 341 430,00  Intäkter  1 832 460,75 


Kostnader -33 916,00  Kostnader  -1 186 854,18 
Årets Resultat 307 514,00  Årets Resultat 645 606,57 
Balansräkning   Balansräkning  


Ingående kapital 648 147,50  Ingående kapital 0,00 
Årets resultat 307 514,00  Årets resultat 645 606,57 
Utgående Kapital 955 661,50  Utgående Kapital 645 606,57 


      
Narkotika   Sight First II  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 1 250,00  Intäkter  48 481,00 
Kostnader 0,00  Kostnader  0,00 
Årets Resultat 1 250,00  Årets Resultat 48 481,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 90 501,00  Ingående kapital 135 406,00 
Årets resultat 1 250,00  Årets resultat 48 481,00 
Utgående Kapital 91 751,00  Utgående Kapital 183 887,00 


      
LEO   Maarja Village  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 0,00  Intäkter  800,00 
Kostnader -1 752,00  Kostnader  -6 870,00 
Årets Resultat -1 752,00  Årets Resultat -6 070,00 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 1 752,00  Ingående kapital 63 778,71 
Årets resultat -1 752,00  Årets resultat -6 070,00 
Utgående Kapital 0,00  Utgående Kapital 57 708,71 


      
NSR 10,-   Novozybkov  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 153 656,08  Intäkter  12 581,00 
Kostnader -141 690,85  Kostnader  -1 142 371,56 
Årets Resultat 11 965,23  Årets Resultat -1 129 790,56 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 267 369,68  Ingående kapital 962 542,59 
Årets resultat 11 965,23  Årets resultat -1 129 790,56 
Utgående Kapital 279 334,91  Utgående Kapital -167 247,97 
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Orkester Norden   Viljandi Estland  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 17 950,00  Intäkter  1 798,00 
Kostnader -52 054,00  Kostnader  -32 670,04 
Årets Resultat -34 104,00  Årets Resultat -30 872,04 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 46 772,00  Ingående kapital 53 298,89 
Årets resultat -34 104,00  Årets resultat -30 872,04 
Utgående Kapital 12 668,00  Utgående Kapital 22 426,85 


      
Katastrofberedskap   Ungdom   
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 785 360,00  Intäkter  510 088,00 
Kostnader -155 000,00  Kostnader  -243 072,64 
Årets Resultat 630 360,00  Årets Resultat 267 015,36 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 1 708 725,40  Ingående kapital 81 236,64 
Årets resultat 630 360,00  Årets resultat 267 015,36 
Utgående Kapital 2 339 085,40  Utgående Kapital 348 252,00 


      
Katastrof Tält   Oskarshamnslägret  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 2 628 213,17  Intäkter  330 578,75 
Kostnader -1 968 853,61  Kostnader  -139 980,00 
Årets Resultat 659 359,56  Årets Resultat 190 598,75 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 490 934,00  Ingående kapital 360 383,21 
Årets resultat 659 359,56  Årets resultat 190 598,75 
Utgående Kapital 1 150 293,56  Utgående Kapital 550 981,96 


      
      
   Behållning projekt 8 570 476,20 


 


 


 


 


 


 


 


 


2006-05-05 


Ralph Ahlquist 


Controller 
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MD-101:s medlemskap i Frivilligorganisationernas Insamlingsråd - FRII  
 
 
Uppdrag 
Vid GR-mötet i Karlskrona den 26 februari 2006 erhöll undertecknad i uppdrag att utreda om 
MD-101 skall vara kvar som medlem i FRII.  Bakgrunden till frågeställningen var att FRII i 
mejl till MD-101 påtalat att vi ”begått brott” mot FRII:s etiska riktlinjer.  Enligt dessa får man 
inte i sin utåtriktade information använda formuleringar, som påstår att det i insamlingen 
saknas administrations- och insamlingskostnader.  Därför strider det mot de etiska riktlinjerna 
att skriva exempelvis ”ditt bidrag går oavkortat till ändamålet” eller ”varenda krona går fram”. 
I vårt fall har vi i en av våra varumärkeskampanjannonser skrivit: ”Om inte får du gärna 
skänka en slant så ska vi se till att den gör nytta.  Oavkortat!”  I mejlet påpekas även att FRII 
tidigare påtalat överträdelse i detta avseende. 
 
Preliminär analys 
Inför GR-mötet i Karlskrona gjordes en preliminär analys av vårt medlemskap i FRII.  Därvid 
kunde bl.a. följande konstateras: 
 


• Formellt sett saknar MD-101 behörighet att vara medlem i FRII. 
• Insamling i Lions namn via 90-konto sker juridiskt sett genom särskilda stiftelser.  


Dessa har egna styrelser och MD-101 har endast inflytande i dessa genom 
tillsättandet av styrelseledamöter.  I övrigt är stiftelsernas styrelser självständigt 
ansvariga för både verksamhet och beslut i enlighet med stiftelsernas stadgar.  Av 
dessa stiftelser är det f.ö. endast i ”Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond”, 
som MD tillsätter styrelse, medan det i ”Insamlingsstiftelsen Lions 
Cancerforskningsfond vid Akademiska sjukhuset i Uppsala” är distrikten B, GD och U 
som tillsätter styrelse.  Övriga medicinska forskningsstiftelser som bär Lions namn 
saknar 90-konton och även här tillsätts styrelser utanför MD:s kontroll. 


• MD är normalt inte primär insamlingsorganisation – det är klubbarna som är det och  
normalt går även merparten av insamlade medel utanför MD:s kontroll.  Stiftelserna 
är ävenså egna insamlingsorganisationer, dock oftast med hjälp av klubbarna. 


• FRII:s etiska riktlinjer är i vissa fall svåra att efterleva och för MD omöjliga att 
kontrollera vad gäller klubbarnas verksamhet. 


 
Vad är FRII? 
 FRII:s uppgift är att verka för ett gynnsamt klimat i vårt land för frivilligarbete och för 
insamling bland allmänheten.  Man utbildar insamlare och arbetar för att höja kvaliteten i 
insamlingsarbetet.  Vidare deltar man i opinionsbildning inom dessa områden och 
organiserar även seminarier och erfarenhetsutbyte.  FRII leds av en styrelse på 8 personer 
och har f.n. 79 medlemmar. 
 
FRII startades under namnet ”De frivilliga hjälporganisationernas samarbetsråd” under 
ganska lösa förhållanden och såvitt jag kunnat utröna var Lions med från starten.  Några 
krav på innehav av s.k. 90-konto fanns inte.  Av ett protokoll från1965 framgår att 
organisationen då hade 20 medlemmar.  I dessa ingick ”Lions International”.  De nu gällande 
stadgarna antogs 1991 och har sedermera ändrats vid 3 tillfällen.  Sedan 2000 har FRII en 
heltidsanställd generalsekreterare och har helt nyligen även anställt en Informations- och 
utbildningssekreterare.  Man ger även ut en egen medlemstidning. Verksamheten är 
centrerad kring de stora, centralstyrda insamlingsorganisationerna. 
 
FRII har i någon mån även spelat rollen som motpart, ”fackförening”, till Stiftelsen För 
Insamlingskontroll, SFI, och tryckt på för att höja den för 90-konto gällande godkända 
omkostnadsprocenten från 15 till 25. 
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FRII:s stadgar 
Följande punkter i FRII:s stadgar är värda att notera för bedömning av vår roll som medlem i 
organisationen: 
 


• Medlemskap står öppet för varje svensk ideellt verkande organisation som bedriver 
eller stöder humanitärt arbete, kulturell utveckling eller kulturspridning eller främjar 
miljövård eller naturskydd och som anskaffar eller avser att anskaffa medel för 
verksamheten genom etisk insamling i Sverige. 


• Medlem – insamlande organisation – skall under tre år ha haft godkänt 90-konto. 
• Medlem skall regelmässigt ha bedrivit insamling mot allmänhet. 
• Medlemskap kan endast vinnas av en organisation som skriftligen förbinder sig att 


följa FRII:s stadgar och fastlagda etiska riktlinjer för insamlingsverksamhet. 
 
FRII:s Riktlinjer för etisk insamling 
Dessa antogs ursprungligen 1999 med tillägg vid senare 3 tillfällen.  Ur dessa kan följande 
noteras: 
 


• Tillit mellan givaren och organisationen är förutsättning för goda resultat. 
• Lagar saknas om hur insamling hos allmänheten skall ske. 
• Insamling skall präglas av 4 nyckelord: 


- respekt 
- öppenhet 
- trovärdighet 
- kvalitet 


• Insamlingsorganisationerna skall i största möjliga utsträckning arbeta på ett 
miljövänligt sätt. 


• Medlemsorganisation i FRII skall skriftligen förbinda sig att följa de etiska riktlinjerna 
• Vid insamlingsarbete där ett flertal organisationer är förmånstagare skall samtliga 


organisationer ha 90-konto och samtliga bör vara medlemmar av FRII.(Lions 
samaktivitet med Scouterna vid Konungens 50-årsdag står i strid med denna regel.) 


• En insamlingsorganisations redovisning och förvaltning skall granskas av 
auktoriserad eller godkänd revisor.  Organisationen och dess revisorer måste känna 
till och följa FRII:s riktlinjer för etisk insamling. 


• Det är ej tillåtet att påstå att det i insamlingen saknas administrations- och 
insamlingskostnader.  Uttryck som ”ditt bidrag går oavkortat till ändamålet”, eller 
”varenda krona går fram” är ett brott mot de etiska riktlinjerna.  Detta gäller självfallet 
även ”Allt kommer fram”. 


• Vid bössinsamling skall insamlande personer bära väl synliga identifierande 
kännetecken, på begäran kunna legitimera sig samt kunna lämna uppgift om hur 
kontroll sker hos den insamlande organisationen.  Insamlaren skall i förekommande 
fall kunna uppvisa tillstånd för insamling. 


• Insamlingsbössa skall vara plomberad och tömmas i närvaro av minst 2 personer.  
Protokoll skall upprättas vid räkning. 


• Insamlingsorganisationen skall på begäran kostnadsfritt lämna ut 
verksamhetsberättelse, bokslut och revisionsberättelse. 


• Leverantörer som insamlande organisationer använder skall respektera FRII:s etiska 
riktlinjer, ha hög trovärdighet och gott anseende och får inte ha oreglerade 
skatteskulder eller på annat sätt åsidosätta sina åtaganden. 


• Leverantör bör tillhöra erkänd branschorganisation om sådan finns 
• Insamlingsorganisationen åtar sig att sprida innehållet i dessa riktlinjer och att alla 


berörda känner till och strävar efter att uppfylla dessa regler. 
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Kostnader för medlemskap 
Kostnaden f.n. för medlemskap i FRII utgörs dels av en årsavgift på 3 000 kr, dels av en 
serviceavgift på 0,1% av insamlade medel, dock lägst 2 000 kr och högst 70 000 kr. 
Enligt uppgift var de totala avgifterna för MD-101 under de senaste åren följande: 
 


2002 3 000 kr 
2003 6 000 kr 
2004 6 000 kr 
2005 4 760 kr 


 
Stiftelsen För Insamlingskontroll, SFI 
Det torde vara på sin plats att kort nämna även SFI och dess roll i sammanhanget, eftersom 
hänvisningar ofta görs till just denna organisation.  SFI bildades 1980 för att ta över 
kontrollen av insamlingar bland allmänheten.  Denna kontroll hade sedan 1943 utövats av 
Näringslivets Granskningsnämnd.  Det är SFI som efter ansökan och kontroll delar ut de s.k. 
90-kontona och utövar även löpande kontroll av insamlingsorganisationernas räkenskaper på 
grundval av uppgifter som årligen skall sändas in på särskilda formulär. 
 
Stiftare av SFI är den svenska arbetsmarknadens centralorganisationer – LO, SACO, TCO 
och SAF/Svensk Näringsliv samt FAR, Föreningen Auktoriserade Revisorer. 
 
Det är således Stiftelsen För Insamlingskontroll, SFI, som är den egentliga kvalitetsgaranten, 
som löpande godkänner formalia kring styrelseledamöter, revisorer och att verksamheten 
skett i överensstämmelse med reglerna för 90-konton. 
 
Samtal med FRII:s generalsekreterare Erik Zachrison 
Ett viktigt inslag i utredningen har varit ett samtal med FRII:s generalsekreterare för att klara 
ut hur man från FRII ser på de formella brister som föreligger i vårt medlemskap och våra 
svårigheter att leva upp till de regler som finns i FRII:s stadgar och etiska riktlinjer. 
 
Helt klart framgick av våra diskussioner att FRII är eller blev medvetet om de föreliggande 
bristerna och svårigheterna.  Man var i stort sett villig att göra avkall på alla gällande regler, 
som framstår som hinder i medlemskapet i FRII.  Man var ytterst angelägen om att hålla 
Lions Sverige kvar som medlem i FRII.  Konkret skulle det innebära följande: 
 


• MD-101 Sverige är formell medlem i FRII trots avsaknad av eget 90-konto. 
• Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfonds 90-konto skulle utgöra basen för 


medlemskapet.  
•  Även Lions Cancerforskningsfond vid Akademiska sjukhuset i Uppsala skulle ingå i 


”paraplyet” liksom samtliga lionklubbar i Sverige. 
• En rekommendation från GR till landets alla lionklubbar, genom vilka ju den 


huvudsakliga insamlingsverksamheten sker, om att följa FRII:s etiska riktlinjer utan att 
ha vare sig möjligheter att kontrollera efterlevnaden eller beordra några förändrade 
rutiner, godtogs.  Enligt min uppfattning är detta ett brott mot FRII:s stadgar, då vi inte 
kan förbinda oss att följa FRII:s stadgar och dess etiska riktlinjer. 


• Önskemål förelåg att få de medicinska forskningsfonderna vid universiteten i Umeå 
och Linköping att ansöka om 90-konto, något som dock MD svårligen kan kräva, då 
dessa endast är knutna till vissa distrikt.  Endast LCI kan utöva påtryckning i detta 
avseende med åberopande att detta är nödvändigt för att få behålla rätten att 
använda sig av Lions namn. 


• Helt klart är att FRII:s målsättning är att få samtliga i Lions namn insamlade medel 
från såväl klubbar, stiftelser och ev. centrala insamlingar att utgöra bas för beräkning 
av serviceavgiften till FRII.  Jag påtalade givetvis att detta ingalunda talar för ett 
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fortsatt medlemskap i FRII.  Frånsett svårigheter att få in uppgifter från alla klubbar 
och andra berörda kommer detta givetvis att i hög grad påverka medlemsavgiften till 
FRII och bli ett hanteringsproblem för MD.   Hur hantera denna extra avgift?  
Utdebitering på klubbarna och de olika stiftelserna?  Kommer dessa att acceptera 
detta?  Låta avgiften belasta MD:s redovisning med höjning av medlemsavgiften som 
följd?  


   
      Resultatet blev att målsättningen sköts på framtiden med en horisont på upp till 10 år.  
      Det är dock viktigt att notera att ambitionen kvarstår.  


 
Sammanfattning 


• Sveriges Lions instämmer i FRIIS målsättning att verka för ett gynnsamt klimat i vårt 
land för frivilligarbete och för insamling bland allmänheten med god etik som grund. 


• Vi har varit medlemmar länge, troligen från starten.  Detta kan göra det svårt att bryta 
kontakten. 


• Det kan upplevas som en viss status att tillhöra en organisation tillsammans med de 
”stora drakarna” bland insamlingsorganisationerna, som verkar för god etik i 
insamlingsarbetet. 


• Vår organisationsstruktur gör det ej möjligt att efterleva vare sig FRII:s stadgar eller 
dess etiska riktlinjer. 


• Trots att det i FRII:s stadgar står att ”medlemskap kan endast vinnas av en 
organisation som skriftligen förbinder sig att följa FRII:s stadgar och fastlagda etiska 
riktlinjer för insamlingsverksamhet”, så är FRII beredd att godkänna att vi i många 
stycken inte kan leva upp till denna regel. 


• FRII:s verksamhet gagnar mest de stora insamlingsorganisationerna, som bedriver 
insamlingsverksamhet genom direktmejling o. likn. De som möjligen skulle ha nytta 
av ett medlemskap är Lions olika stiftelser.  Våra klubbars framgång med insamlingar 
beror i hög grad på det rykte man skaffat sig på hemorten och är helt oberoende av 
FRII:s existens. 


• Vi går emot en utveckling där vi möts av krav på ökade avgifter.  Det är föga troligt att 
våra klubbar uppfattar ett medlemskap i FRII som ett stöd i insamlingsarbetet, som 
motiverar ökade avgifter. 


 
Förslag till beslut 
Efter noga utvärdering av de olika faktorerna har jag kommit fram till följande förslag till 
beslut: 
 
Lions instämmer fullt i den målsättning som FRII har att verka för god etik i 
insamlingsarbetet.  Genom den decentraliserade organisationsstruktur som vi har är det 
emellertid inte möjligt att till fullo leva upp till de regler som FRII:s stadgar och etiska riktlinjer 
föreskriver.  Därför finner vi det vara etiskt riktigare att avstå från medlemskapet i FRII och 
överlåta till de Lions stiftelser, som har 90-konton, att själva bedöma nyttan av ett 
medlemskap och ev. begära inträde i FRII. 
 
 
Falun 2006-05-14 
 
Heinz Ondrejka 


 


 


 
Bil. Begärd bekräftelse från FRII efter sammanträffandet med dess Generalsekreterare. 
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Minnesanteckningar från resa till Oradea, Casa Minunata. 
 
Plats,  Casa Minunata 
 
Närvarande; Björn Wahlenius/Carina Arnell Projektledare 
 Lennart Löf  GRO 
 Lennart Ahrnlund IRD 
 Christer Fält  Projektledare 
 Mona Larsson DG 
 Sune Sjölèn  Kramfors 
 Lena Sjölèn  Kramfors 
 Adrian Sateanu Casa Minunata 
 Daniel Bara  Casa Minunata 
 Adriana du Pessis Casa Minunata 
 
Tid,  29/3—1/4-06 
 
 


Mål med besöket 
 
Resans syfte var att diskutera den nya restaurangskolan som har beslutats vid NSR som ett 
Nordiskt projekt och som skall ledas av MD 101. 
Utöver detta samtala om den fortsatta driften för skolan. Minska de fasta utgifterna., bl.a 
värmekostnaderna. 
För några var detta det första besöket, utöver detta besöktes en ortoped verkstad som också 
bedrivs i privat regi. 
 


Diskussionspunkter 
 


1. Framtida projekt, steg 3, restaurangskola 
2. Driftkostnader 
3. Nätverk i Sverige/Norge 
4. Fadderverksamhet 
5. Riksmöte 
6. Utbildning/lärare/studenter 
7. Värmesystem 
8. Övrigt 
 


 
1 
Adriana gav en kort historik över Casa Minunata och hur Lions kom till Oradea i 
Rumänien. Hon berättade om barn med olika handikapp och deras möjligheter till 
utbildning. 
Om lärarnas förmåga att ta hand om barnen, och samarbetet med Sverige som ger kraft   
för både personal och barn. 
Hon poängterade också betydelsen av att fortsätta på samma nivå och framlade att en viss   
oro fanns inför kommande inträde i EU. 
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Skolan har 60 barn i undervisning och rehabilitering, ca 20 lärare arbetar för      
verksamheten. 
Skolan har en omsättning på ca 200 tusen Euro, (ca 2 miljoner SEK) 
Skolan är viktig och behövs och det är därför viktigt med fortsatt stöd. 


    
 2 


En diskussion fördes angående huruvida de höga driftkostnaderna går att sänka. Idag 
är uppvärmningskostnaderna på ca 200.000 SEK.  Bygger man nu en Restaurangskola 
så bör en analys göras för att utröna om det går att borra och ansluta en värmepump 
som då kan försörja hela anläggningen 
Den nya utbyggnaden blir på ca 600 m 
Det fanns inte så mycket att se på några ritningar hur det var tänkt, lite mera underlag 
hade nog vi förväntat oss. Marken, som ska bebyggas ligger i anslutning till Casa 
Minunata, kräver en planändring, som sannolikt inte ska möta några hinder för att 
passa tänkt ändamål. Christer gör förslagsritningar, som sedan bearbetas av rumänsk 
arkitekt och anpassas efter rumänska krav. Projekteringsarbetet och förhandsbesked 
för bygglov sätts igång snarast. Till hösten 2006 räknar vi med att bygglovet ska vara 
klart.  
I den nya Restaurangskolan planeras lokaler för annan verksamhet som kan ge 
intäkter, bl.a datautbildning, floristkunskap osv. 
I det nya ”huset” kan det kanske vara möjligt med ett gästrum för ett par personer som 
kan ge en liten intäkt till skolan. 
 
3. 
Funderingar framfördes till GRO om att kontakta Lions i Norge för möjliga insatser. 
GRO har delegerat Arvo Metzaama till deltagande i Norges RM och där skall han 
sammanträffa med Lilian Harvang för överlämnande av broschyrer 
 
4. 
Diskuterade fadderverksamhet/volontärer, GRO framlade en tanke till ett försök med 
samordnande insatser från MD 101. Här får den nya organisationen som uppdrag att se 
över lämpliga vägar, jämfört med den nuvarande bidragssystemet. 
 
5. 
Kort information från Björn om vad som gäller vid RM. Adriana får en kort stund för 
sin presentation och i övrigt blir det som vanligt en monter för Casa Minunata. 
RM kommer att samla ca 800-900 Lions från hela landet. 
 
6. 
Här funderades det över hur det är möjligt att bereda någon form av utbildning av 
lärare/studenter och som kan möjligen ge en intäkt till skolan. Här kan det finnas en 
god potential som bör prövas. 
Stor kunskap finns bland de verksamma lärarna, finns det tid över kan de vara en 
resurs till detta. 
 
7. 
Värmesystemet för det nya huset och den tänkta borrningen blir ett uppdrag för Sune 
som är sedan tidigare insatt i systemet. Han skall dessutom se över funktionen på ett 
antal ventiler, koppla in och prova ut för rätt funktion. 
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8. 
Övriga funderingar som kan nämnas är att det hela tiden finns behov av leksaker och 
kläder till barnen. 
Diskuterades olika sätt att lösa framtida insatser för det nya  ”huset”, att skapa 
miniprojekt så att många klubbar kan vara med efter sin förmåga, Lennart 
presenterade tankar runt detta. 
Behov av en hiss/hissplatta finns både här och i ortopedverkstaden, undersökes av 
Lennart. 
 
 
Vid pennan 
 
Lennart Ahrnlund IRD 
 
2006-04-06 
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                                                                                                                                                1.                                                                                                 
 


Rapport från Lions projekt volontärverksamhet i samarbete med Statens 
Räddningsverk 


 
10 dec 2005 startar projektet enligt uppdrag från GRO Lennart Löf. 
Gruppen består av Bertil Ravnell LC Sigtuna    (sammankallande) 
Ingvar Ahlström LC Staffanstorp 
Sonny Månsson LC Vinslöv 
Gruppmedlemmarna representerade Lions under Tsunamin i Thailand. 
 
02 jan. 2006 skickas Förslag på arbetsbeskrivning/krav för volontärer till 
projektmedlemmarna samt till GRO 
 
Vid GR-mötet i Kuusamo den 20 – 22 jan. -06 beslöt GR att projektet skulle fortsätta  
 
Den 24 febr. -06 träffar gruppen GRO LL i Karlskrona och går igenom det förslag som ska 
användas i samtal med SRV. GRO LL kontaktar SRV och avtalar om tid för en första träff. 
Denna dag bestäms också att projektgruppen ska avge en delrapport senast den 30 jun. -06. 
 
Den 23 mar. -06 klockan 13.00 träffar projektgruppen SRV i deras lokaler i Revinge. 
Närvarande från SRV var Magnus Nilsson Senior Coordinating Officer/Support and 
Development, samt Anna Stenborg Coordinator for International Training Courses/Support 
and Development. ( Se översända anteckningar från detta möte). Här bestämdes också att 
nästa möte med SRV skulle ske den 8 maj klockan 12.00 I Revinge. 
 
Den 5 apr.-06 hålls nästa möte med projektgruppen i Räddningstjänstens lokaler i Staffanstorp 
och närvarande då även GRO LL. Här går vi igenom de mötesanteckningar som båda parter 
skrivit den 23 mars och finner att vi kan gå vidare under dessa förutsättningar. 
 
Mötet den 8 maj blev på SRV:s önskan framflyttat till den 23 maj p.g.a att Magnus Nilsson 
fått förhinder. 
 
Den 10 maj kommer ett brev från Anna Stenborg SRV där hon ber oss att flytta fram det 
fortsatta samarbetet till hösten. Anledningen är att man just har avslutat SRV:s flytt från 
Karlstad till Kristinehamn samt att nya direktiv hur SRV ska vara organiserat i framtiden är 
under utarbetande. Brevet avslutas med ”att det är vår ambition och förhoppning att fortsätta 
de kontruktiva diskussionerna om ett samarbete mellan Lions och Räddningsverket i 
framtiden”. 
 
Den 12 maj-06 tar undertecknad tel.kontakt med Anna Stenborg, enligt önskan i brevet. 
Anna meddelar då att utbildningsplanen för deras utlandspersonal är under omarbetande och 
att den första nya kursen ska äga rum 1:a veckan i december. I denna kurs deltager enbart 
personal som nu står till SRV:s förfogande. Utvärderinge av kursen beräknas vara klar under 
1:a halvåret -07. 
Kontaktpersoner vad gäller materiel på SRV är Hans Martinsson och personalfrågor Magnus 
Nilsson och Anna Stenborg. Chef för insatspersonalen är Ann-Katrin Andersson. 
Nästa kontakt med SRV ska äga rum i november månad -06. Lions får gärna ta initiativ till 
denna kontakt. 
 







Bilaga 96 


                                                                                                                                                    2.  
 
Det är ett önskemål från SRV att styrkan ska bestå av ca 25 personer. Dessa personer kommer 
givetvis att tas ut på frivillig väg, varefter dessa namn sänds till SRV för personkontroll.  
 
Lions ska ha möjlighet att sända ett team om förslagsvis 5 personer i samband med att SRV 
åker ut på internationella uppdrag. 
Introduktionskursen omfattar idag sju dagar löpande och är främst teoretiskt upplagd.  Lions 
har möjlighet att få lägga in ett lektionspass med information om Lions arbete och organi-
sation. 
 
SRV kommer med önskemål om vilka kompetensprofiler som behövs i deras register, därefter 
kan Lions gå ut och söka dessa bland medlemmarna. Åldersrangen har SRV satt till 25 – 60 
år. 
 
 
 
Sigtuna 2006-05-17 
 
Bertil Ravnell/Projektsamordnare 
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---- Original Message -----  


From: "РОДДОМ" <now-rod@online.debryansk.ru> 


To: <monicaantonsson@telia.com> 


Cc: <lennart.elisabet@swipnet.se> 


Sent: Friday, May 05, 2006 3:08 PM 


Subject: lidia 


 


 


> Hello monicaantonsson, 


>  


>          DEAR  MONICA! 


>          DEAR  LENNART! 


>   THANK YOU VERY MUCH FOR YOUR LETTER. 


>   WE ARE ANSWERING TO THE COMING UP GUESTIONS. 


>   ACCODING TO THE AGREEMENT WITH LIONS CLUB WE SEND THE STATEMENTS OF 


>   FULFILLED WORKS AFTER THE FULFILMENT OF THE DEFINITE VOLUME OF WORKS 


>   TO THE PAYMENT. TWO OR THREE STATEMENTS OF FULFILLED WORKS CAN 


>   CORRESPONDENT TO ONE LOCAL ESTIMATE, BUT THE SUM OF THESE 


STATEMENTS 


>   OF FULFILLED WORKS MUST'T EXCEED THE SUM OF THE PRESENT ESTIMATE. 


>     1.THE LOCAL ESTIMATE N11 CONSISTS OF THREE ESTIMATES IN THE 


>     SUMMARY ESTIMATE CALCULATION(N11-1,N11-2, N11-3). THESE ESTIMATES 


>     (N11-1,N11-2,N11-3) WERE SENT TOGETHER WITH ALL ESTIMATES. THE 


>     WORKS FOR THE ESTIMATE N11-1 WERE FULFILLED IN TWO STAGES. THE 


>     FIRST STATEMENT OF THE FULFILLED WORKS FOR THE SUM OF 63.792 


>     ROUBLES WAS SENT EARLIER AND PAID BY THEV LIONS CLUB. THE SECOND 


>     STATEMENT OF THE FULFILLED WORKS FOR THE SUMOF 84.122 ROUBLES WAS 


>     NOT PAID BY THE LIONS CLUB. WHY WASN'T IT PAID? COMMON SUMOF THESE 


>     STATEMENTS CORRESPONDENT TO THE LOCAL ESTIMATE N11-1 IN THE SUM OF 


>     147.914 ROUBLES. WE HOPE THAT THIS STATEMENT OF FULFILLED WORKS 


>     WILL BE PAID AFTER OUR EXPLANATO\ION AND WILL BE SIGNED BY YOU TO 


>     THE PAYMENT. 


>     2. THE STATEMENT OF THE FULFILLED WORKS FOR THE SUM OF 110.009 


>     ROUBLES CORRESPONDENT TO THE LOCAL ESTIMATE N15 AND WAS FULFILLED 


>     PARTLY IN THE FIRST TURN OF REPAIRING WORKS. LOCAL ESTIMATE N15 


>     FOR THE SUM OF 174.792 ROUBLES. THE REMAINING SUM-64.783 ROUBLES 


>     WILL SE SEND TO THE PAYMENT AFTER THE FULFILMENT OF THR PRESENT 


>     KIND OF WORKS IN THE SECOND TURN OF REPAIRING WORKS. 


>     3.THE STATEMENT OF THE FULFILLED WORKS FOR THE SUM OF 502.297 


>     ROUBLES CORRESPONDENT TO THE ESTIMATE N17 AND WORKS WERRE ALSO 


>     DONE PARTLY. 


>     4. AFTER THE PAYMENT OF ALL  SENDING STATEMENTS OF FULFILLED 


>     WORKS, LIONS CLUB MUST PAY FDOR THE FOLLOWING ESTIMATES: 


>           THE ESTIMATE N16- 77.215 ROUBLES. 


>           THE REST OF THE ESTIMATE N17- 303.856 ROUBLES. 


>           THE  ESTIMATE N18- 315.281 ROUBLES. 


>           THE ESTIMATE N19- 697.263 ROUBLES 


>           THE ESTIMATE N20- 216.120 ROUBLES 


>           THE ESTIMATE N21- 32933 ROUBLES. 


>                   TOTAL SUM: 1.642.668 ROUBLES 


>      5. THE DATE OF THE REPAIRING OF THE BUILDING ARE DELAYED, BECAUSE 
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>      THIS BUILDING WASBUILT IN 1932, THAT'S WHY DURING THE FULFILMENT 


>      OF THE ADDITIONAL, UNFORESEEN WORKS CAME UP (AROSE). 


>      BESIDES, THE BUILDING ORGANIZATION HAS MONEY DIFFICULTES BECAUSE 


>      MONEY WERE NOT SENT IN TIME AFTER WE SENT THE STATEMENTS OF 


>      FULFILLED WORKS TO THE LIONS CLUB/ 


>             FOR YOUR KNOWLEADGE: 


>       MONEY IN THE SUM OF 877.177 ROUBLES FOR THE STATEMENTS OF 


>       FULFILLED WORKS, WHICH WE SSENT TO LIONS CLUB ON THE FOURTEENTH 


>       OF FEBRUARY,2006, WERE NOT SENT TO US US TO THIS TIME (O5.05.06) 


>       6.THE DATE OF THE FINISHING OF THE REPAIRING WORKS OF THE 


>       MATERNITY HOSPITAL WILL BE IN THE MIDDLE OR THE END OF AUGUST, 


>       IF THE REST STATEMENTS OF FULFILLED WORKS WILL BE PAID. 


>  


>                                           TAKE CARE 


>                                               LIDIA 


>  


>                               


>  


> --  


> Best regards, 


>  РОДДОМ                          mailto:now-rod@online.debryansk.ru 


>  


>  
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Förslag till riksaktivitet Sight First II. 
 
Ändamål: 
 
 Att lämna ett gott ekonomiskt bidrag till SF II 
 
 Att informera och entusiasmera medlemmarna 
 
 Att informera allmänheten om Lions aktiviteter 
 
Genomförande: 
 
 Trycka upp,distribuera och sälja en årskalender 
 med bilder från Lions aktiviteter i kampen mot 
 blindhet med mycket korta informativa texter. 
 Pris per kalender 100 kr.Produktionskostnad c:a 
 10 kr.Distribution enstaka exemplar 25-30 kr,50 st 
 4 kr dvs en nettointäkt på 85 kr.Kalendern bör 
 vara tryckt och distribuerad till Världsliondagen 
 och i god tid till julmarknader för försäljning till 
 både enskilda och företag.En upplaga på 25000 är  
 mindre än två kalendrar per medlem.Upplagan bör         
 med kort varsel kunna utökas. 
 Det är mycket viktigt att betona för klubbarna att 
 kalenderförsäljningen är en möjlighet att förstärka  
                  insamlingskassan och inte en pålaga! Hela insam- 
 lingsmålet nås med 6 sålda kalendrar per medlem!                    
  
 
Kalkyl: 
 
 Antal sålda Totalt netto 
 
 14000 1,19 mkr 
 
 25000 2,125 mkr 
 
 50000 4,25 mkr 








Bilaga 81 


 


Rapport från Humankommittèn Lions MD 101 
 
 
Under tiden från GR-mötet i Karlskrona fram till RM kan följande rapporteras 
från humankommittèn. 
 
Grozny 
 
Reservdelar till pumpanläggning som skall pumpa rent vatten har legat i förråd i 
Helsingborg i stort sett hela året. 
Många samtal och andra kontakter har genomförts, men tyvärr har det varit 
mycket svårt att få transporten till Ryssland.  
Här måste vi sätta oss ner och diskustera internt om dylika projekt och fundera 
på framtida insatser, det är inte lätt med Ryssland och att få komma dit med 
utrustning. 
Nu ser det i alla fall ut som att det blir av den 29 maj, det senaste besked som 
finns. Det betyder att i mitten på juni är det klart. 
Om nu inte detta sker då måste vi sätta oss ner några kloka och fundera. TV 4 
har visat intresse för en uppföljning, kanske de borde kontaktas? 
 
Novocybkov, Änglagård 
 
De arbeten som har beslutats har följt tidplan till dags datum. För dagen ser vi 
vissa problem som kommer att påverka färdigställandet i juni. De bekymmer 
som är under utredning handlar bl.a kursförluster som är från december och 
hantering av pengar från Lions till Änglagård. Den nya tidplanen som har 
inkommit visar på färdigställande i augusti. 
Läs vad Lydia har skrivit i bifogat dokument som följer denna rapport. 
 
Tält 
 
Verksamheten med tält går ett eget spår och redovisas av katastrofberedskapen 
eller direkt av Reino Wikström. 
 
Casa Minunata, Oradea 
 
Här pågår verksamhet med projektering av den nya Restaurangskolan, vid 
besöket i mars diskuterades inriktning och tidplaner. 
Läs mera i de anteckningar som medföljer denna rapport. 
 
Lennart Ahrnlund 
2006-05-07 
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Kopparberg den 7 maj 2006 
 
 
 
Rapport till Guvernörsrådet  
Multipeldistrikt 101, Sverige 
 
Från Campagin Sight First II 
 
 
Till Guvernörsrådsmötet den 25-27 maj i Trollhättan 
 
 
Verksamhetsåret 2005-2006 är ett planerings- och uppstartsår. I MD-101 Sverige har Sviert Bäck 
LC Kopparberg och Björn Wahlenius LC Trollhättan valts att ansvara för organisation och 
uppstart av insamlingen. 
 
 
Vid guvernörsrådets möte i Östersund november 2005 hölls en första information med sittande 
guvernörsråd. 
Vid det tillfället utsågs en person i varje distrikt och zon att ansvara för insamlingen till 
Campaign Sight First II – CSF II. 
Utbildning av distriktsansvariga ägde rum den 19 mars på Arlanda. 
 
Insamlingen av den blanka 50-öringen som skall tillfalla CSF II har t.o.m. den 30 paril 2006 
inbringat 169 000 kronor. 
Summan för samtliga multipeldistrikt var 38 milj USD. 
Insamlingsmålet för CSF II som presenterades i Östersund är 2,5 milj. USD för MD-101, Sverige 
och totalt för samtliga multipeldistrikt 150 milj. USD. 
Hela insamlingen kommer att avslutas i juni 2008. 
 
Kampen mot blindhet är en mycket viktig och betydelsefull del av Lions arbete. 
Låt oss därför göra vårt bästa för att uppnå insamlingsmålet. 
 
 
Kopparberg som ovan 
 
 
Sivert Bäck PCC 
LC Kopparberg 
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Rapport från Tidningskommittén verksamhetsåret 2005-2006 
 
Tidningskommittén har under verksamhetsåret 2005-2006 bestått av: Lennart Löf – 
guvernörsrådets ordförande och tillika ordförande för tidningskommittén, Maud Nordell – 
redaktör The Lion, Claes Christell – PR för distrikt 101-A samt Erik Bohlin – PR för distrikt 
101-U.  


 
� Tidningskommittén har haft sex möten, i samband med manusstopp för tidningen 


The Lion. 
 


� Kommittén har vid varje möte gått igenom senaste tryckta nummer samt bestämt 
innehåll för nästa nummer som redaktören i förväg planerat. Temat har varit det 
som Lions haft som sitt tema för året, nämligen ”Lions mot våld och droger”. 
 


� För redaktören har mötena inneburit ett värdefullt bollplank, i en annars ganska så 
ensam roll. Redaktören har under året förnyat layouten och formatet – skuren 
tabloid – och har där haft ledamöternas synpunkter till hjälp.  
 


� Under året har Claes Christell varit behjälplig med korrekturläsning.  
 


� Under året har redaktören tagit in nya offerter på tidningstryck för att få en 
förändring till stånd avseende tryckkvaliteten. En av offerterna var mycket 
tilltalande för Lions och den har nu kommittén beslutat att anta. I samband med 
detta sades nuvarande avtal upp och byte av tryckeri kommer att ske vid skiftet av 
verksamhetsår. Detta betyder att för nästkommande verksamhetsår, 2006-2007, 
kommer Lions att kunna få en tidning i A4-format tryckt på magasinspapper, 
vilket ryms precis  inom nuvarande budgetram. Detta kommer att ge en 
kvalitetshöjning.  
 


� Kommittén har svarat på tre brev, tagit beslut och återtagit beslut angående 
insändare i tidningen The Lion.  
 


� Kommittén har tagit policybeslut om att inte publicera minnesord i tidningen The 
Lion, utan att det blir en redaktionell bedömning från fall till fall. 
 


Bromma 17 april 
 
För Tidningskommittén 
 
Lennart Löf, ordförande 
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-----Ursprungligt meddelande----- 
Från: jan lindqvist [mailto:j.lindqvist@josab.com]  
Skickat: den 2 maj 2006 10:18 
Till: Arnlund Lennart 
Ämne: RE: Reservdelar 
 
Hej 
 
Jag åker till Grozny den 29 maj och kommer åter den 7 juni. Resan ner till Nazran tar två 
dagar i anspråk. Därefter vidtar 6 dagar av intensivt arbete. 
 
janne 
 
-------------------------------------------------------------------------------- 
 
From: Arnlund Lennart [mailto:lennart.ahrnlund@baesystems.se]  
Sent: den 2 maj 2006 09:28 
To: jan lindqvist 
Subject: Reservdelar 
 
 
Hej Jan, vilken tro har du på att det kan vara klart i Grozny till slutet av Maj??  
Mvh  
Lennart a  
 
Varma hälsningar  
Lennart Ahrnlund  
Product Support  
Land System Hägglunds  
0660-80 745  
070-694 9038  
Fax 0660-80996  
Email lennart.ahrnlund@baesystems.se 
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Riksvalnämnden i Multipeldistrikt 101 Sverige 
Lions Clubs International 


 
Lions Guvernörsrådsmöte lördag den 27 maj 2006 


 
 
Inkomna nomineringar av de befattningshavare som skall väljas av Lions GR  
samt förord och förslag från Riksvalnämnden. 


RVN:s nomineringskommentarer: 


Med anledning av de nya krav och befogenheter som faller på Riksvalnämnden (RVN) enligt gällande 


stadgar har nämnden under verksamhetsåret 2005/2006 delvis ändrat sitt arbetssätt. Detta märks 


framför allt i att RVN varit i personlig kontakt med alla som nominerats till någon post och i de flesta 


fall även genomfört intervjuer enligt en i förväg uppgjord intervjuguide. Skälet till detta är givetvis att så 


långt möjligt rekommendera den ur alla synpunkter lämpligaste kandidaten till val. 


RVN utnyttjar också för första gången sin möjlighet att föreslå egna (ej nominerade) kandidater till  


val. Särskild förklaring ges i varje fall som detta sker.   


 
Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar/Röda Fjädern 
 
Ordförande: Urban Möller LC Stenungsund 
2006-2009 nominerad av A, B, GD, N, P, S, SV, VG 


 Riksvalnämnden förordar Urban Möller LC Stenungsund 


 
Fyllnadsval/ekonomi Björn Wahlenius LC Trollhättan 
 Nominerad av A, B, GD, SV, N, VG 
 Vald vid GR-mötet 25-26/2 2006 


 
Suppleant: Charles Rossheim LC Odensbacke 
 Nominerad av A 
 Ej valbar, vald som sekreterare   


 Bengt Arne Bengtsson LC Tranemo 
 Nominerad av  VG 
 Förordad till annan post 


 Björn Wahlenius LC Trollhättan 
 Nominerad av En klubb i VG 
 Vald som ledamot/Ekonomi 
RVN-kommentar: 
 
Suppleant: Två av de nominerade kandidaterna är av olika skäl inte valbara. Den tredje kandidaten 


förordas av RVN till annan befattning (MDMO) vilken kräver 100 % engagemang. RVN har samrått 


med fondens ordförande 


 
 Riksvalnämnden föreslår: Bo Mikaloff  LC Strängnäs 
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Revisor: Rolf Eriksson LC Borlänge 
2006 - 2007 Nominerad av: A, B, GD, N, S, SV, U, VG 
 
 Riksvalnämnden förordar: Rolf Eriksson LC Borlänge 
 
Revisor Suppl: Anders Burman LC Skellefteå 
2006 - 2007 Nominerad av: A, B, GD, N, SV, VG 
 
 Riksvalnämnden förordar: Anders Burman LC Skellefteå  
 
Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
 
Ledamot – sekreterare: Anders Burman LC Skellefteå  
2006 - 2008 Nominerad av: P, VG 


 Göte Larsson LC Virserum 
 Nominerad av: SV 
 
 Riksvalnämnden förordar: Anders Burman LC Skellefteå 
 
Ledamot - Ekonomi: Göte Larsson LC Virserum 
2006 – 2009 Nominerad av: VG 
 
 Riksvalnämnden förordar: Göte Larsson LC Virserum 
 
Suppleant: Anders Burman LC Skellefteå 
 Nominerad av: En klubb i VG (föreslagen som Sekreterare) 


 Allan Larsen LC Halmstad 
 Nominerad av: SV, VG 


 Göte Larsson LC Virserum 
 Nominerad av: S, SM      (föreslagen som Ledamot/Ekonomi) 
  
 Riksvalnämnden förordar: Allan Larsen LC Halmstad 
 
Orkester Norden 
  
Kontaktperson: Lennart Fridén LC Nossebro  
2006-2007 Nominerad av:  A, B, GD, N, P, S, SM, SV, U, VG 
 
 Riksvalnämnden förordar: Lennart Fridén LC Nossebro 
 
Bitr. Kontaktperson Finn Bangsgaard LC Svansjö 
2006-2007 Nominerad av: P, VG 


 Björn Palmer LC Trollbäcken 
 Nominerad av: A 


 Jan Seebass LC Åhus 
 Nominerad av: N, S, SM, U 
 


 Riksvalmämnden förordar: Jan Seebass LC Åhus 
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Stadgesekreterare:  Rolf Grune        LC Linköping/Johannelund  
2006-2007 Nominerad av:  B, GD, N, P, S, SV, VG 
 
 Paul Josefsson LC Eksjö 
 Nominerad av: SM  
 
 Riksvalnämnden förordar: Rolf Grune LC Linköping/Johannelund 
 
Kontaktperson 
Barndiabetesfonden: Bernt Fransén LC Linköping/Valla 
2006-2007 nominerad av: B, GD, SM, SV, VG 
   
 Riksvalnämnden förordar: Bernt Franzén LC Linköping/Valla 
 
Kommittén för framtidsfrågor, utveckling och utbildning FUU 
 
Ordförande: Bengt Grönvall LC Perstorp  
2006-2007 Nominerad av: A, B, N, P, S, SM, SV, U, VG  


    Bengt-Arne Bengtsson LC Tranemo   
 Nominerad av: GD, 


 Inger Löv LC Gävle/Ankaret  
 Nominerad av  En klubb i GD 


  Ralf Melin LC Saltsjöbaden 
 Nominerad av: Två klubbar i A 
 
 Riksvalnämnden förordar: Bengt Grönvall LC Perstorp 


RVN-kommentar: 
Riksvalnämnden har den principiella uppfattningen att befattningarna som MDEO, MDMO och 
MDLDC inte bör omfatta mer än EN treårsperiod även om något formellt hinder inte föreligger för ett 
omförordnande. Lions Clubs International förordnar dessa på tre år på rekommendation av resp. MD. 
Befattningarna är mycket krävande – inte minst vad gäller ständig utveckling och nytänkande. Tre år är 
därför en lämplig mandatperiod för att inte fastna i ”gamla hjulspår”. Uttalandet är inte på något sätt 
avsett som kritik mot hittillsvarande befattningshavare utan bara av omsorg om framtiden.     
 
I den försäkran till LCI, som varje innehavare av dessa befattningar skall underteckna lovar man att 
man ”inte kommer att inneha andra uppgifter inom Lions, som kan minska den tid och kraft som krävs 
för uppdragets genomförande”. RVN anser att denna försäkran har stor betydelse för valet. 
 
 
MDEO Bengt-Arne Bengtsson LC Tranemo  
 Nominerad av:  en klubb i VG 


 Inger Löf LC Gävle/Ankaret  
 Nominerad av: B, GD, N, P, S, SV, U,  
  samt tre klubbar i VG 
 
 Riksvalnämnden förordar: Inger Löf LC Gävle/Ankaret 
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MDMO  
RVN-kommentar:  
Lars Eriksson har innehaft posten i tre år varför RVN hänvisar till ovanstående resonemang. 
 
 Bengt-Arne Bengtsson LC Tranemo  
 Nominerad av: P, 


 Lars Eriksson LC Tierp  
 Nominerad av: B, SV, U, VG 


 Elisabet Lindqvist LC Sollefteå/Nipsippan 
 Nominerad av GD, N, 
 
 Riksvalnämnden förordar: Bengt Arne Bengtsson  LC Tranemo 


MDLDC  


RVN-kommentar: 


Av övriga nominerade kandidater noterar vi att …  
- Peter Dánilo har innehaft posten i tre år varför RVN hänvisar till ovanstående resonemang 
- Lennart Löf (IPGRO) under kommande år kommer att vara medlem av VU/AU, vilket måste 


betecknas som en krävande befattning inom MD 101. 
- Bengt Nyman, är också nominerad till annan post, vilken såväl RVN som han själv anser 


lämpligare. 


 
 Peter Dánilo LC Södra Sandby  
 Nominerad av: B, P, S, VG, samt av en klubb i U 


 Lennart Löf LC Gävle  
 Nominerad av: GD, N, U, 


 Bengt Nyman LC Örebro 
 Nominerad av: SV, 
 


Riksvalnämnden föreslår: Stefan Kanders, LC Arboga 


RVN-kommentar: 
Stefan Kanders har en gedigen bakgrund som lärare och skolledare och stort kunnande om Lions med 
flera tidigare befattningar inom distrikt och MD. 


 


Kommittén för hjälpverksamheten 


 Lennart Ahrnlund LC Örnsköldsvik 
 Nominerad av A, GD, N, P, S, SM, SV, U, VG  


 Bengt Almqvist LC Karlskrona 
 Nominerad av: GD, SM 


 Alf Bakken LC Gagnef/Floda 
 Nominerad av: B, N, P, S, SV, VG 


 Toni Blom LC Kristinehamn 
  Nominerad av: B, 


 Börje Jonson LC Östersund 
 Nominerad av: A, B, GD, N, P, SM, SV  
  samt två klubbar i VG  







 5 


 Alf Verner  LC Ludvika   
 Nominerad av: A   


 
Riksvalnämnden förordar: 
 Ordförande:  Lennart Ahrnlund LC Örnsköldsvik 
 2006-2007 
 Ledamot/Handikapp: Börje Jonsson LC Östersund  
 2006-2007 


 Ledamot 2006-2007: Bengt Almqvist LC Karlskrona 
 
Katastrofberedskapen består av två ledamöter   Ordförande är GRO sekreterare IRD  
 


Ledamot:  Toni Blom LC Kristinehamn    
 Nominerad av: En klubb i GD, 
 Redan vald för mandatperiod 2005-2007 


 Monika Nero LC Lindesberg/Kristina 
 Nominerad av: B, GD, VG 


 Hans Ullberg LC Örnsköldsvik  
 Nominerad av N, samt en klubb i VG 
 
 Riksvalnämnden förordar: Hans Ullberg LC Örnsköldsvik 
Under förutsättning av att Katastrofberedskapens stadgar ej ändras. 


 
Kommittén för Barn och Ungdomsverksamheten 


 Lennart Blomgren LC Reng/Höllviken 
 Nominerad av VG 


 Sigvard Johansson LC Alvesta 
 Nominerad av SM 


 Stefan Kanders LC Arboga 
 Nominerad av: A, B, N, P, SV samt en klubb i VG 


 Liss Britt Landén LC Gävle/Ankaret 
 Nominerad av GD 


 Gunilla Lilja Persson  LC Mölndal/Kvarnbyn 
  Nominerad av   GD, S, SV, VG  


 Jan Lofjärd LC Varberg 
 Nominerad av A, GD, N, P, S, SM, SV, U, VG 


 Bengt Nyman LC Örebro 
 Nominerad av B 


 Kenneth Persson LC Reng/Höllviken 
 Nominerad av  N, samt två klubbar i VG 
 Ej valbar nominerad till vGRO   


 Bo Salén LC Tyresö 
 Nominerad av A, B, P,  
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 Riksvalnämnden förordar: 
  


 Ordförande/YED Jan Lofjärd LC Varberg 


 Ledamot/BYED Bengt Nyman LC Örebro 


 Ledamot/Narkotika-LEO Gunilla Lilja Persson LC Mölndal/Kvarnbyn 


 


 


 


 


  


 


  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2006-04-07 
 
 
Tauno Mustonen       Bruno Ahlqvist Åke Lind 
Ordförande                       Ledamot                          Ledamot  
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Rapport till GR 2005-2006 inför GR-mötet den 25-26 maj 2006 


 
 
 


RAPPORT FÖR LEOVERKSAMHETEN 
PERIODEN 2006-02-18 – 2006-05-09 


 
 
I perioden har LEO Folke Filbyter avregistrerats som LEO-klubb. Denna klubb var den äldsta 
av nuvarande LEO-klubbar och har trots att medlemmarna skingrats över världen, ändå 
kunnat upprätthålla ett par årliga viktiga aktiviteter. 
Tack LEO Folke Filbyter för den insats ni gjort under många fina år! 
 
Den klubb som nu är äldst är LEO Sundet som registrerades 1998-05-30. I denna klubb finns 
bl a ILO = kontaktpersonen mellan LEO-klubbar internationellt. 
 
Under året har klubbarna arbetat med olika viktiga projekt och aktiviteter och under 
Riksmötet kommer LEO att berätta för riksmötesdelegaterna om sina olika projekt. 
 
LEO kommer att hålla sitt Riksmöte samtidigt med Lions och LEO välkomnar alla 
intresserade att besöka LEO under deras förhandlingar. 
 
Arrangör för LEO Riksmöte är LEO Göteborg 
 
Som deltagare kommer även potentiella LEO från Värmland att deltaga, med en förhoppning 
om att kunna starta en LEO klubb i Värmland efter Riksmötet. 
 
 
 
 
Vellinge 2006-05-09 
 
Kenneth Persson 
LEO-kontaktperson 
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LIONS-QUEST Besöksadress Telefon Telefax Bankgiro 592-4170 
Box 79 Norrelid 33 0435/54104 0435/54106 Postgiro 219 13-9 
286 22 ÖRKELLJUNGA 286 31 ÖRKELLJUNGA lions.quest@telia.com 


 
 
  
Rapport till Guvernörsrådets sammanträde 
i Trollhättan 2006-05-25---27. 
 
 
 
 
 


Lions-Quest 
 


1. Kursverksamheten 
Under verksamhetsåret 2005-07-01---2006-06-30 har vi totalt anordnat 76 olika 
kurser enl. följande: 
Lokal kurs i hemkommunen  2 dagar  54 st. 
Central kurs på hotell  2 dagar     2 st. 
Uppföljningskurs   3-5 tim.  14 st. 
Gymnasiekurs   1 dag    1 st. 
Föräldrautbildning  ½ dag    1 st. 
Infokurs för lionmedlemmar  1 dag eller kväll   4 st. 
 
Bokning av kurser för tiden 2006-07-01—31/12  finns f n med  sammanlagt 
33 olika kurser fördelat på lokal kurs, central kurs, gymnasiekurs och 
uppföljningskurs. 3 bokningar finns redan för 2007.  
Utvärderingarna efter varje kurs visar som tidigare mycket nöjda kursdeltagare.  
Besök vår hemsida www.lions-quest.se. Där finns aktuella bokningar, 
info om lions-quest m m. 


 
2. LCIF – Core 4 Grant 


LCIF har beviljat Lions-Quest Svenska AB USD 88,466 för att utveckla våra 
program, ta fram ett program för föräldrarna, uppgradera våra kursledare samt 
medel för en utvärdering av Lions-Quest. Arbetet med dessa uppgifter kommer 
snarast att starta. 


 
3. Lion Mints 


Lion Mints aktiviteten är som bekant ett mycket bra sätt att stödja vår ungdom och 
Lions kamp mot droger. I ett sätt att ytterligare öka intresset för Mintaktiviteten har 
vi sänt ut ett säljbrev till alla Lionklubbar via email.  
Vi kommer vidare att lägga in en beställningssedel för Lion Mints på vår Lions-Quest 
hemsida. 
Säljbrevet bifogas denna rapport. 
 
Örkelljunga 2006-05-19 
 
 
 
Ingmar Nordström 
Lions-Quest och Lion Mints ansvarig i MD 101 Sverige 
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LIONS-QUEST Besöksadress Telefon Telefax Bankgiro 592-4170 
Box 79 Norrelid 33 0435/54104 0435/54106 Postgiro 219 13-9 
286 22 ÖRKELLJUNGA 286 31 ÖRKELLJUNGA lions.quest@telia.com 


 
 
 


      


”Slå tre flugor i en smäll”. 
 


Stöd din lokala klubb!  Stöd Lions-Quest! 
Stöd vår ungdom i kampen mot droger! 


 
Beställ Lion Mints till din klubb. Det betyder lättförtjänta pengar för klubben, stöd till 
administrationen av Lions-Quest och därmed stöd för vår ungdom och Lions i arbetet mot droger. 
Ni, som redan säljer Lion Mints, har naturligtvis upptäckt hur mycket klubben kan tjäna med en 
relativt liten arbetsinsats. Ni, som inte har prövat på, slå oss en signal så berättar vi mera. 
 


Minten finns som: 
Candy Mints (fruktsmak) med 20 askar i en kartong. Varje ask innehåller 24 rullar. 
Lion Mints (pepparmintsmak) med 48 askar i en kartong. Varje ask innehåller 12 rullar. 
Sockerfria Mints tillverkas ej mer och har därför utgått ur sortimentet. 
 
I dagarna har vi fått en ny leverans från Australien. Förpackningen för Lion Mints pepparmint har ändrats och varje 
kartong innehåller nu 576 rullar i stället för 672. Candy mints har kvar den ”gamla” förpackningen. Skatter, tullar, 
frakter och valutaförändringar gör att vi tyvärr måste justera upp våra priser en aning. 


 


Nya priser: 
Vid beställning av en kartong 1900:- 
Vid beställning av flera kartonger  1800:- för varje kartong utöver den första. 
Mintställ       40:- / styck. 
Engångsfrakt     150:- oavsett antalet beställda kartonger 
Observera: Priset på Candy Mints har sänkts till 1900:- / kartong. 
 
Vid beställning av enbart mintställ debiteras hela fraktkostnaden.  
( Hittills har klubben betalat 30:- / ställ fraktfritt. Frakten har i genomsnitt kostat 125:-) 
 
 
Kalkyl ( 10:- / rulle till konsument ) 
Kartonger Antal rullar Inköpspris Försäljningspris       Klubbens vinst * 


1 kart. 576 1900 kr 5760 kr            3710 kr 
2 kart 1152 3700 kr 11520 kr            7670 kr 
3 kart 1728 5500 kr 17280 kr            11630 kr 
4 kart 2304 7300 kr 23040 kr            15590 kr 
5 kart 2880 9100 kr 28800 kr            19550 kr 
 
* klubbens vinst efter avdrag av 150 kr engångsfrakt  


 
Beställ Mints redan nu! 
Beställning kan göras: per telefon 0435-541 04, fax. 0435-541 06,  e-mail: 
lions.quest@telia.com 
eller med insättning på bankgiro 5320-4509  eller plusgiro (postgiro) 2 19 13-9 
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Bring Quality to Life 


Rapport, maj -06, Tältprojektet  


 
Bring Quality to Life aktiviteten Tältprojektet är ursprungligen ett klubbprojekt i LC Råda-
Mölnlyckes. Efter beslut i guvernörsrådet blev den ekonomiska delen på grund av sin storlek 
överlåtet på MD nivå.  
Den administrativa delen ligger kvar på klubbnivå. Det administrativa arbetet håller på att öka 
i takt med att projektet blir större, så vi tittar efter lämpliga experter för att bilda ett team eller 
arbetsgrupp. Det är väldigt mycket praktiska göromål i form av ompackning av tält och filtar i 
lätt hanterbara enheter, för både flygfrakt och lokalt på katastrofplatsen. 
 
Syftet med tältprojektet är att hjälpa till vid internationella katastrofer, men också att se till så 
att Lions syns bättre då vi gör det. Som initiativtagare till tältprojektet tyckte vi att om Lions 
lierar sig med en partner skulle vi nå bättre resultat. Den bästa partnern, menade vi, var 
Statens Räddningsverk (SRV). SRV arbetar tillsammans med FN vid internationella 
katastrofer. 
 
Lions i Sverige har nu ett samarbetsavtal med SRV, som går ut på att vi ska köpa in 
familjetält för minst en halv miljon per år, vilket är drygt 100 tält. Dessa tält förvaras i SRVs 
katastroflager för att kunna transporteras ut och monteras upp på platser där det behövs, till 
exempel efter en jordbävning. I samråd med SRV har vi beslutat att köpa in följande typer av 
tält: 
Normaltält: Vattentät PVC – behandlad duk, 4x3 meter med dörr på varje gavel och fyra 
fönster med luckor. 
Vintertält: Lika som ovan men med bommullsisolering och ”glasade” fönster samt endast en 
dörr och försedd med kamin. Klarar –30 graders kyla. 
Ökentält: Dubbla tältdukar med luftrum emellan för att hålla sand och värme ute. Storleken 
är 4 x 4 meter. Fönster på två sidor och två sidor med dörr. 
Sjukhustält: Dessutom har vi efter avtal med SRV köpt in, på prov, nya tältdukar till 
civilförsvarets gamla sjukhustältställningar. SRV har planer på att ha färdiga ”paket” klara för 
att utrusta tillfälliga sjukhus och skolor i katastrofområden. 
 
Det gavs även möjlighet till klubbar ute i landet att samla in pengar från allmänhet och företag 
till projektet. Detta har slagit alla förväntningar. Att det har gått så bra kan bero på att världen 
har drabbats av många katastrofer under senaste året och allmänheten har varit villiga att 
hjälpa till samt att klubbarna känner att detta är ett bra sätt att göra PR och dra 
uppmärksamhet till sig. 
 
Tältprojektet har samlat in ca 5 miljoner sedan klubbarna började agera. Detta har gjort att vi 
inte har behövt använda katastrofberedskapens pengar för inköp av tält utan använt projektets 
egna insamlade medel. 
Hittills har vi köpt in 740 tält och 275 kaminer samt 15 tältdukar (sjukhus) till ett nettovärde 
av över 3 miljoner. 
Vi har levererat 225 vintertält till Pakistan i två omgångar. Sista leveransen tillsammans med 
Lions i Pakistan som ansvarar för tälten. Lina Eiserman Ålund har varit där båda gångerna 
som Lions och SRV: s representant. 
40-50 sommartält går ner till Valjevo i Serbien, som har fått flera hus förstörda i ras längs den 
översvämmande Donau. 
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Just nu står vi väl förberedda för nästa katastrof, med 450 familjetält och 15 skol/sjukhustält i 
SRV: s lager 
 
SRV erbjuder en Lions att delta per kurstillfälle i sin tvåveckorsutbildning ”Internationella 
insatser”. Kursen går en gång på senvintern och en gång på hösten. Tre lions har hittills gått 
utbildningen. Vi erbjuder SRV kandidater och SRV gör urvalet. Kravet är friska 25- till 60- 
åringar. Distrikten bör uppmuntra Lions att ansöka till att bli ”tältarbetare”. En tältarbetares 
inställelsetid är mellan 4 och 48 timmar. 
 
Reino Wikström 
Projektledare 
Bring Quality to Life 
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HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101 
Rapport till GR-mötet i Trollhättan 25-27 maj 2006 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrott       
Information om våra Bragdlejons strålande resultat kommer att redovisas i The Lion. Förslag till artikel är under 
bearbetning. Ej färdigställd pga tidsbrist. I samband med denna artikel kommer också fokus att riktas på 
Gåvobevisets möjligheter. 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss" etc.  
Projektet utgår enligt GR:s beslut i Karlskrona, som ett resultat av beslutad omorganisation. 
 
Vi har inom huvudområdet fört en telefondiskussion med en av Lionklubbarna om att stödja ett dyslexiprojekt. 
Informationsmaterial har kommit men befunnits vara för svagt. Kompletterande information begärd. Inget nytt 
har hänt. 
 
Vi har fått en förfrågan från Sveriges Dövblindas Förening om ett stöd till olika aktiviteter. Efter diskussion 
mellan undertecknad och Alf Bakken har vi beslutat att stödja en av föreningens många aktiviteter. Det är en  
Friskvårdsaktivitet med tydlig inriktning på Hälsoinformation, en mycket viktig faktor för denna grupp av 
människor med detta svåra funktionshinder. Vi ger ett stöd om 5.000 kr till FSDB Öst under förutsättning att 
planerna genomförs. 
 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SVENSKA UNGDOMSSPELEN 
Jurymötet för Bragdlejon- och Livskvalitetspriserna genomfördes den 19 april. Pristagarna är underrättade och 
kommer till Riksmötet. Planering för deras resa och vistelse och speciella boendekrav pågår i samarbete med 
Riksfärdtjänsten, Riksmöteskommittén och berört hotell. Berörda pristagare och andra HAFO-gäster är kallade 
till ett informationsmöte vid lunchtid  den 25 maj. 
 
Juryn beslutade också att utdela 5 st. uppmuntringspriser bland nominerade kandidater, och även dessa har 
underrättats. Kontakter pågår med närliggande klubbar för prisutdelning vid senare tillfälle. 
 
Vi har givit Lions Cup i Malmö ett prissstöd om 3.000:--. En fin ungdomssatsning, som är helt i linje med vårt 
framåtsyftande rehabiliteringsarbete via ungdomshandikappidrotten. 
 


GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
I linje med GR:s beslut i Karlskrona har Alf Bakken och undertecknad påbörjat ett kontaktskapande "direkt" med 
minst en klubb i varje distrikt. Mottagandet har över lag varit positivt och arbetet fortsätter. LC Smedje-backen, 
LC Hammarstrand, LC Nässjö, LC Huddinge, LC Sundsvall, LC Örnsköldsvik är klara. LC Sollefteå är på gång 
och till Riksmötet bör varje distrikt ha en "kandidat". 
   
I Östersund fortsätter arbetet.  Gågatan i centrala Östersund utifrån ett mycket brett tillgänglighetsperspektiv är 
nu i fokus, där kommunen, köpmännen, polisen, trafikingenjören och P-vakterna är involverade. 
 
Färdtjänstregler och problem med handikapparkeringar på privata områden är under behandling. 
 
Arbetet inom hörselområdet är f.n. begränsat till bevakning och inlärning.   
 
 


KOMMANDE VERKSAMHETSÅR 
Förslag kommer att behandlas av Riksmötet. 
 


 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande 
28 april 2006 
HAFO-044 
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Bring Quality to Life 


Rapport, maj -06, Husprojektet  


 
Bring Quality to Life aktiviteten. Tält till katastrofområden är ett ”Första hjälpen” projekt. 
Beslutet att skicka i väg tälten tas på ett par timmar. Även om tälten kanske blir stående i flera 
år är de inte ämnade för kontinuerligt boende. Efter diskussioner med LCIF angående 
delfinansiering av projektet, passar inte tälten in i deras program. Ett LCIF projekt måste vara 
väl förberett och adressen för hjälpen klar vid ansökningstillfället. Av den anledningen har 
Husprojektet kommit till. 
Efter en tids sökande har vi valt ut ett svenskkonstruerat modulhus, som tillverkas i 
Filippinerna. Ett provhus på 35 kvadratmeter har beställts för placering på SRV:s 
internationella depå i Landvetter. Där har ett område utsetts för träning och visning. SRV har 
även utsett en byggnadsingenjör som sin representant till detta projekt. Om utvärderingen 
faller till deras belåtenhet kommer SRV att lägga in projektet i sin planering. 
Om utvärderingen faller till vår belåtenhet kommer vi att presentera projektet för nästa GR 
med förslag hur det skall hanteras. 
Lite förhands idéer: 


• Efter en katastrof (eller annat behov) utses en plats, ort, (helst med lokala Lions 
klubbar) som mottagare för Lions hus. Givetvis tillsammans med SRV. 


• Ansökan till LCIF om bidrag. 
• Förberedande av en Lions volontärgrupp för husbyggnad. 
• Beställning av hus direkt till byggnadsorten. 


 
Reino Wikström 
Projektledare 
Bring Quality to Life. 
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CONTROLLERFUNKTIONEN; BEGÄRD UTREDNING 
 
Bakgrund 
 
Den av Guvernörsrådet begärda utredningen rörande MD´s controllerfunktion lades 
fram och ärendet diskuterades vid GR´s möte i Karlskrona 2005-02-25 – 26. 
 
GR tog i § 78 Controllerfunktionen, begärd utredning följande beslut: 
 
”Beslut: 


1. GR beslutar att behålla controllerfunktionen enligt förslaget. 
2. GR beslutar att utreda controllerfunktionen Genom att se över och eventuellt 


bredda kravspecifikationen i § 12b i stadgar för MD 101 Sverige och hur 
förslag om lekmannarevisor skall hanteras. Uppdraget redovisas på nästa GR-
möte 


3. GR beslutar att ge Finn Bangsgaard och Rolf Grune i uppdrag att göra 
utredningen samt att Finn B är sammankallande.” 


 
Utredning 
Utredningsgruppen sammanträffade i Göteborg 2005-02-29. Vid mötet diskuterades 
själva uppdraget och uppdraget delades in i två delar: 


1. Utarbetandet av ett förslag rörande kravspecifikationen för multipeldistriktets 
controllerfunktion.  


2. Förslag om hur lekmannarevisor skall hanteras. 
 
Efter diskussion har utredarna enats om följande förslag: 
 
Förslag på ny skrivning i stadgar för multipeldistrikt 101, Sverige 
 
§ 12b Multipeldistriktets controller skall ha kunskaper i och dokumenterad erfarenhet 
av ekonomisk redovisning. 
Controllern skall ha bred kunskap och stor erfarenhet av den verksamhet som 
bedrivs inom Lions.  
Vid bedömning av erfarenhet och kunskap skall den som kandiderar till funktionen 
som controller ha tjänstgjort en hel mandatperiod som distriktsguvernör eller 
bedömas på annat sätt ha införskaffat motsvarande kunskap och erfarenhet. 
 
Förslag på ny skrivning i arbetsordning för multipeldistrikt 101, Sverige 
 
§ 12 Multipeldistriktets controller 
Multipeldistriktets controller har under guvernörsrådet och 
guvernörsrådetsordförande det övergripande ansvaret för multipeldistriktets 
ekonomiska redovisning. 
Controllern skall skaffa sig god kunskap om multipeldistriktets ekonomiska 
redovisningssystem.  
Controllern skall lämna förslag till guvernörsrådet så att verksamheten bedrivs på ett, 
ur ekonomisk synvinkel, effektiv och ändamålsenligt sätt. 
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Förslag rörande funktionen lekmannarevisor 
MD har upphandlat en ny auktoriserad revisionsfirma för revision på MD nivå. Det 
finns all anledning att anta att den auktoriserade revisor som firman utser under de 
närmaste åren kommer att behöva ha en revisionspartner med stor kunskap och 
insikt i MD´s verksamhet. Den av riksmötet valda lekmannarevisorn torde väl kunna 
fullgöra denna uppgift.  
 
Utredarna har med ovanstående som bakgrund funnit att det för närvarande inte 
finns skäl att föreslå att funktionen som lekmannarevisor avvecklas. 
 
Förslag till beslut: 
Guvernörsrådet föreslås besluta: 
-  att kravspecifikationen för controllern enligt § 12 b i stadgarna ändras enligt  


förslaget ovan. 
-  att en ny paragraf, § 12, införs i arbetsordningen för en arbetsbeskrivning för       


controllern enligt ovan 
-  att uppdra åt stadgesekreteraren att bevaka att beslutade förslag om ändringar i 


§12b i stadgar för  multipeldistrikt 101 Sverige och förslag om ny § 12 i 
arbetsordning för multipeldistrikt 101 Sverige underställs Riksmötet år 2007 för 
handläggning och beslut. 


 
  
Örby och Linköping i april 2006 
 
 
Finn L Bangsgaard                    Rolf Grune 
                    Av GR utsedda utredare. 
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Tyresö den i maj 2006 
 
 
Rapport till Guvernörsrådet och Riksmötet 
för Multipeldistrikt 101, Sverige 
 
Från Antidrogkommittén 
 
Till Guvernörsrådet och Riksmötet den 26 maj 2006 i Trollhättan. 
För perioden från den 1 juli 2005 till dags dato har Kommittén för Antidrogverksamhet följande att 
rapportera; 
 
Kampanjen för verksamhetsåret 2005-2006 ”Knarkhundar/narkotikasökhundar” har mottagits 
mycket positivt och flera distrikt har också rapporterat om pågående/avslutade insamlingar. 
   De distrikt som hittills meddelat insamlingsaktiviteter, enligt besked från GRO, är 101-A,  
101-B, 101-GD, 101-VG och 101-S samt LC Staffanstorp. (Målet för verksamhetsåret sattes  
till insamlade medel för 5 hundar) 
   Beloppet för en hund – 70 000 kronor – inbetalas av respektive distrikt till MD:s bankgiro  
785-7899 och ”Hund” anges som betalningsmottagare. Uppgifter med foto och hundens namn 
översänds därefter från Tullverket till distriktet. 
   Samarbetet med och uppskattningen från Tullverket är mycket positiv. 
 
Den 16 november deltog MDNO Bo Sahlén och vMDNO Gunilla Lilja i konferensen Förebygg.nu 
i Göteborg. En mötesplats med utställning, teori och praktik samt med forskare, politiker och 
praktiker kring drogfrågor, i såväl lokala och nationella som globala perspektiv.  
   Arrangörer var bl a Länsnykterhetsförbundet, Mobilisering Mot narkotika, Hela Människan, 
Folkhälsokommittén, Kunskapskällan, CAN, Drogförebyggarna, Alkoholkommittén, IOGT-NTO 
m fl. 
 
Multipeldistriktets sedvanliga höst- och vårkonferenser kring Lions-Quest och Narkotikafrågor har 
genomförts på Plats Scandic Hotel, Upplands Väsby. Deltagare har varit distriktens Lions Quest 
och Antidrogansvariga. Intressanta föreläsare och rapporter har funnits på programmen. 
   Under de uppskattade seminariehelgerna har deltagarna fått många goda idéer och uppslag för det 
kommande verksamhetsårets aktiviteter och arbete.  
 
CAN 
Som styrelseledamot i CAN och representant för Lions Clubs International i Sverige har jag 
deltagit i fyra styrelsemöten hos Centralförbundet för alkohol- och narkotikaupplysning. 
 
 
 
Tyresö som ovan 
MDNO Bo Sahlén  
LC Tyresö 
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”PENGAPÅSEN” 
   
 


Kommittèn för Hjälpverksamhet  
 
   
Bakgrund 
 
För Lions hjälpverksamhet har under de senaste 10-12 åren beslut tagits vid 
Riksmöten om insamlingar för internationella projekt. Dessa beslut är tagna i 
demokratisk anda och har med detta den betydelsen att samtliga klubbar har att 
fullfölja en insamling och efter sin bästa förmåga till beslutad nivå. 
Det är av största vikt att den efterföljande informationen blir så tydligt att 
insamlings målet blir klart för alla. Projekt som har lyckats har haft en stark och 
drivande projektledare. Många klubbar har säkert klarat av det uppsatta målet 
om informationen delgivits till klubbarna. 
Det tillsattes en arbetsgrupp 2003 vid GR mötet i Eskilstuna för att för att utreda 
de brister som nuvarande system har. 
Arbetsgruppens arbete resulterade i ett förslag som benämndes till ”Pengapåsen” 
Införandet av ”Pengapåsen” blev beslutad vid Riksmötet 2004 i Gävle. 
 
Beslut 
 


Det förslag som  kom från arbetsgruppens arbete innehöll bl.a följande och 
beslutades vid Riksmötet i Gävle 
 


1. Att säkerställa finansieringen innan ett projekt antages 
2. Att skapa en buffert på MD nivå på ett förutbestämt belopp 
3. Att hjälpverksamheten och katastrofberedskapen är skilda åt 
4. Att skapa en finansiell buffert baserad på 100 kr per medlem vilket 


motsvarar 1,5 Mkr – Pengapåsen. 
5. Att kommittén för Hjälpverksamhet inte får föreslå ett projekt innan 


medel finns i den finansiella bufferten. 
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6. Att en lista på namngivna projekt för de närmaste åren skall 
presenteras och fastställas av Riksmötet från år till år. 


7. Att en lista på namngivna projekt för kommande verksamhetsår skall 
presenteras och fastställas av Riksmötet. 


8. Att beslut tagna vid Riksmöte eller Guvernörsrådsmöte skall efter 
bästa förmåga följas av klubbarna  


 
 
 
Det verkställande utskottet, Guvenörsrådet (GR) tillställes de planerade 
insatserna. De förslag som inlämnas för hjälpverksamhet har då förberetts i 
hjälpkommittèn. De planerade insatserna behandlas i GR och som i 
förekommande fall beslutas i GR(rättighet enligt beslut vid RM i Piteå) eller 
hänskjutas vidare som ett förslag som behandlas vid riksmötet i maj. 
Det är riksmötet som slutligen beslutar om vilket projekt som skall finansieras. 
Under efterföljande verksamhets år insamlas så mycket att ”påsen” innehåller ca 
1.5 miljoner vilket är målsättningen. 
  
 


Regler och inriktning för hantering av projekt 
 
Inom Lions MD 101  finns det 10 distrikt för närvarande som var och en har en 
IRC för bevakande av distriktens hjälpverksamhet. IRC skall aktivt medverka 
till att beslutade projekt drivs fram mot det uppsatta målet, och i detta fall att 
även se till klubbarna medverkar till att betala in den rekommenderade avgiften, 
som idag är det 100:-/medlem. Beslut om denna avgift beslutas vid varje år på 
riksmötet eller i GR i förekommande fall. 
IRC skall också aktivt medverka till att det projekt som skall fullföljas blir 
presenterat i distriktet för samtliga ZO, ingen skall känna att det är ett obekant 
mål. 
För att IRC skall klara denna uppgift bereder hjälpkommittèn och redaktören ett 
fullödigt informationsmaterial. 
Pengapåsen skall uppgå till 1,5 Mkr.  
Årligen till Riksmötet upprättas en lista på namngivna projekt för de närmaste 
åren  och för den kommande verksamhetsåret, som fastställes av Riksmötet 
Guvernörsrådet beslutar om uttag ur Pengapåsen baserat på tidigare fastställande 
av Riksmötet enligt ovan. Dock äger Guvernörsrådet rätt att fatta beslut om 
riksomfattande projekt enligt regler fastställda i beslut vid Riksmötet i Piteå –
Guvernörsrådet kan – efter normal förankring i rörelsen som man själv får 
bedöma - besluta om riksomfattande insamlingar. 
Påfyllning av brist i Pengapåsen sker genom bidrag från klubbarna 
Guvernörsrådet beslutar om storleken på bidraget till Pengapåsen utifrån 
utnyttjade medel tagna från Pengapåsen 
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Sammanfattning  
 
För att Lions skall kunna bedriva en klok och organiserad verksamhet för 
hjälpverksamhet behöver distrikt och klubbar klara riktlinjer för de projekt som 
är aktuella och bra informationsmateriel. 
Det projekt som blir beslutat skall drivas av utsedd projektledare. För att 
samtliga i varje distrikt skall kunna följa arbetet skall förutom IRD även MD 
101,s kontor inneha fullödig information för att till samtliga medlemmar kunna 
återge arbetet. 
LCI bidrag får inte räknas in som en del av intäkterna. Detta bidrag blir ett 
komplement som förstärker projektet.  
Beslut på insamling av pengar till hjälpverksamhet sker vid varje Riksmöte eller 
i förekommande fall med IRD som är föredragande om nivå och inriktning. 
 
IRD Lennart Ahrnlund 
2006-05-01 
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Förslag till IT-funktionen 
 


Eftersom Sune Karlsson av personliga skäl avsäger sig ansvaret i IT-gruppen har VU funderat 
över följande lösning. 
 
En IT-funktion bestående av två eller tre personer har det övergripande ansvaret för all 
verksamhet som rör IT. Funktionen knyter till sig den kunskap som behövs för de olika delarna. 
Funktionen har rätt att besluta om nödvändiga åtgärder inom de ekonomiska ramar som tilldelas. 
 
Huvuddelarna består av fyra grupper: hemsidan – tekniska kunskapen, datorisering, utveckling 
samt frågor kring datasäkerhet 
Arbetet kan t ex innefatta arkiveringssystem, backup av system osv 
 


 
 
 
 


VU föreslår GR besluta om principerna för gruppens utseende och arbetssätt, dvs att IT-funktionen 
har det övergripande ansvaret gentemot de fyra grupperna samt att funktionen har befogenhet att 
besluta i ärenden rörande dessa grupper. Ekonomisk ansvar ges inom ramen för tilldelade medel. 
VU föreslår att funktionen finns under 2006-2007 samt att den kan förlängas efter utvärdering och 
vid behov. 
  
  
Vi har efter att vi hade VU-mötet pratat med Sune Karlsson, Stefan Sahlin och Jan-Erik Thoft. Alla 
tre är villiga att arbeta vidare med medlemsregistret. Supporten handhas tills vidare av Jan-Erik det 
tekniska sköter Stefan med Sune som Back-upp, rådgörare mm 
  
IT-funktionen föreslås vara underställd VU. 
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Rapport från Ungdomskommittén, maj 2006 
 
Under året har inkommande ungdomar, som skall vidare till värdfamiljer och läger i Sverige, 
handlagts av BYED Jan Lofjärd.  Hanteringen av utgående ungdomar har skötts av undertecknad. 
 
Svenska läger 2006 
 


Alla 3 lägren är nästintill fullbokade.  
 


• SV 26 därav 1 från Sverige 
• VG 30           5 
• GD 23           0 


 
Årets lägerkommittéer blev i höstas kallade till en genomgång. Redan då fick vi klart för 
oss att det arbetades intensivt med planeringen av samtliga 3 läger. Därefter har vi, via 
protokoll till planeringsmöten från samtliga läger, kunnat följa framskridandet. Som vanligt 
är det värdfamiljsfrågan som är det största problemet, dock ej så stort som tidigare år. GD 
var klara redan i mars och idag är alla klara. Nyckelordet är ”planering”.   
 
Vi kommer att få 3 mycket fina läger i Sverige till sommaren med bra program och 
aktiviteter. 
 
Utländska läger 
 
Vi kommer att skicka ut 78 ungdomar i år. Fördelningen ser ut enligt nedan: 
 
Belgien =   2st  Danmark =   6st 
Finland =   2st  Irland/England = 2st  
Estland =   2st  Frankrike =  4st 
Holland =  4st  Island =  1st 
Israel =  3st  Italien =   9st 
Kroatien =  2st  Norge =  1st 
Slovenien =  3st  Tjeckien  1st 
Turkiet =  8st  Tyskland =  3st 
Ungern =   2st  Österrike =  6st 
Australien =  1st  Mexiko =  1st 
Japan =   4st  Canada =   2st 
USA =  7st 
 
Fördelningen bland distrikten är: 
 
S = 2st, SV = 8st, SM = 13st, VG = 15st, A = 6st, B = 5st, U = 7st, GD = 17st, N = 1st och  
P = 4st 
 
Just nu kommer det in väldigt mycket mail angående mottagande på flygplatser, värd-
familjer, lägerprogram o.s.v. En representant från resebyrån kommer att kontakta samtliga 
ungdomar ang. biljetter, datum, flygplatser och eventuella anslutningar. 
 
Jag vill återigen peka på det bedrövligt dåliga intresset för våra nordiska grannar Norge 
och Finland. Det är inte rättvist med tanke på den höga klass dessa länder har på sina 
läger. 
 
Alseda i maj 2006 
Hans Folkesson 
YED 101 Sverige 
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Sammanfattning Lions varumärkeskampanj våren 2006  
 
Medialista 
Införingsdag  Tidning   Format  
2005-12-28 onsd. Aftonbladet  helsida  
2005-12-29 torsd. Expressen  helsida  
2005-12-29 torsd. Kvällsposten  helsida  
2005-12-29 torsd. GT  helsida  
2006-01-11 onsd. Aftonbladet  5 sp x 88 mm 
2006-01-11 onsd. Expressen  5 sp x 88 
2006-01-11 onsd. Kvällsposten  5 sp x 88 
2006-01-11 onsd. GT  5 sp x 88 
2006-01-15 sönd. Aftonbladet  helsida 
2006-01-15 sönd. Expressen  helsida 
2006-01-15 sönd. Kvällsposten  helsida  
2006-01-15 sönd. GT  helsida 
2006-01-19 torsd. Aftonbladet  5 sp x 88 
2006-01-19 torsd. Expressen  5 sp x 88 
2006-01-19 torsd. Kvällsposten  5 sp x 88 
2006-01-19 torsd. GT  5 sp x 88 
2006-01-21 lörd. Aftonbladet  helsida 
2006-01-21 lörd. Expressen  helsida 
2006-01-21 lörd. Kvällsposten  helsida 
2006-01-21 lörd. GT  helsida 
2006-01-25 onsd. Aftonbladet  5 sp x 88 
2006-01-25 onsd. Expressen  5 sp x 88 
2006-01-25 onsd. Kvällsposten  5 sp x 88 
2006-01-25 onsd. GT  5 sp x 88 
2006-01-29 sönd. Aftonbladet  helsida 
2006-01-21 sönd. Expressen  helsida 
2006-01-29 sönd. Kvällsposten  helsida 
2006-01-29 sönd. GT  helsida 
 
Kommentarer till kvällspressannonseringen: 
Med fyra helsidesannonser i samtliga fyra kvällstidningar når man 4 184 200 läsare i 
genomsnitt 2,6 gånger. Man når fram till ca. 60% av hela befolkningen. De regionala 
avvikelserna är från 56,8 % nettoräckvidd i Sydsverige till 64,0 % i Norra Mellansverige. 
 
Med de stödjande 4 införanden av det mindre annonsformatet når man samma målgrupp en 
gång till.  
    Upplaga antal läsare/nr 
2006-02-06 nr 6 Ica-kuriren helsida  214 000 747 000 
2006-02-17 nr 1 Villaägaren helsida 340 000 752 000 
2006-02-22   nr 3 Svensk Golf helsida 374 700 486 000 
2006-03-16 nr 4 Hus & Hem helsida 139 800 607 000 
 
Kommentarer till populärpressannonseringen: 
Brutto har vi alltså med populärpressen nått ut med en ytterligare påminnelse till ca 2,5 milj. 
läsare. Utan datakörningar är det svårt att få fram nettoräckvidden, men det innebär helt säkert 
ett avsevärt tillskott till kvällspresstäckningen.    
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Uppföljande intervjuer ”på stan” genomförda den 13/3 – 5/4 i:   2. 
1. Stockholm  81 intervjuer 
2. Uppsala   49 ” 
3. Helsingborg & Perstorp 45 ” 
4. Skellefteå  26 ” 
 
Summa   201 intervjuer   
 
Frågor: 
1. Känner du till Lions eller Lions Club? Ja eller Nej. 
2. Om JA: Vet du vad Lions gör? Om NEJ: Vad tror du Lions gör? 
3. Har du någonsin sett det här? (Lions emblem visas) Ja eller Nej 
4. Om JA: Minns du i vilket sammanhang. 
5. Har du sedan nyår sett någon av dessa annonser? (de tre annonserna visas upp) Ja eller Nej. 
 
Svar: 
Region Antal fråga 1 Fråga 3 Fråga 5 
  Ja       % ja       %        ja       % 
 
Stockholm 81 34      42%  28      35% 23      28% 
 
Uppsala 49 42      86% 42      86% 13      27% 
 
Hbg/Perstorp 45 43      96% 40      93% 10      22% (2/3 Hbg, 1/3 Perstorp) 
 
Skellefteå 26 25      96% 25      96% 7        28% 
 
Summa 201 144    72%  135     67% 53      26% 
 
Kommentarer 
Tyvärr finns inte en jämförbar enkät genomförd före kampanjen, varför det inte går att avläsa 
några förändringar över tiden utan endast en bild av allmänhetens uppfattning vid 
månadsskiftet mars-april 2006. 
 
Antalet intervjuer är för litet för att kunna anses som statistiskt säkert. För att uppnå detta 
skulle det ha krävts 750 – 1 000 intervjuer. Därför måste resultatet ses som en indikering av 
hur allmänheten uppfattar Lions. Tyvärr fanns inte tillräckligt med personella resurser för att 
genomföra upp till 1 000 intervjuer. 
 
Resultatet hade sannolikt blivit bättre om enkäten genomförts omedelbart efter den intensiva 
kvällspressannonseringen. Å andra sidan är det också viktigt för oss att få en uppfattning om 
hur länge minnesbilden av annonserna finns kvar. 
 
Antalet personer som säger sig ha sett annonserna är överraskande högt (Snitt 26 %). 
Kännedomen om Lions är också mycket positiv. I efterhand är det inte möjligt att säga om 
kännedomen ev. har ökat på grund av annonserna eller på grund av klubbarna har gjort sig 
synliga och tillgängliga ”på stan” i samband med annonseringen. 
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Annonsernas utformning     3. 
Här hänvisas till artikeln i The Lion nr 5/2006 sid. 14. Manus bifogas. 
 
Budgetutnyttjande 
Tillgängliga medel inkl. väntade bidrag från LCI    kr 2.000.000:- (+) 
Utnyttjat verksamhetsåret 2005/06   kr    748.000:- 
Kvar att utnyttja 2006/07 resp. 2007/08   kr 1.252.000:- (+) 
 
Viss förräntning kan förväntas på kvarstående medel. 
Vid konstaterad positiv medlemsutveckling kommer ytterligare medel att kunna sökas från 
LCI, Medlemsdivision. Dock ingen garanti för att ansökan beviljas. 
För att kunna utnyttja kvarstående medel för annonsering förutsätts oförändrad 
annonsutformning. 
 
Fortsatt annonsering 
Annonsering kommer att kunna ske av nästan samma omfattning som 2005/06 under de två 
återstående verksamhetsåren. Vissa prishöjningar kan förväntas från media samtidigt som nya 
prisförhandlingar skall tas upp. 
 
Två kvarvarande annonseringsperioder måste spridas över de två kommande verksamhetsåren 
för att uppfylla RM-beslutet om tre års annonsering. Vi har att välja mellan annonsering enligt 
något av följande tre alternativ  


1) 2:a halvåret 2006 + 2:a halvåret 2007 
2) 1:a halvåret 2007 + 2:a halvåret 2008 
3) 1:a halvåret 2007 + 1:a halvåret 2008 


 
Om vi enbart ser till annonseringens teoretiska genomslagskraft är alternativ 1 att föredra, då 
det innebär en kortare paus mellan de två första annonseringsperioderna. Dessutom är det en 
fördel i relation till svenska klubbar och LCI om vi därigenom kan påvisa medlemsökning 
under kalenderåret 2006. 
 
I andra hand föreslås alternativ 2 och i sista hand alternativ 3, vilket ger ett alltför långt 
uppehåll mellan alla tre annonseringsperioderna. 
 
Här måste dock Framtidskommittén lägga sin syn på när klubbarna är som mest positiva till 
att fortsätta sina egna aktiviteter för att synliggöra Lions. Dessa bör givetvis vara 
synkroniserade så att de sker i anslutning till annonseringsperioderna. 
  
Gävle, 2006-05-11 
 
Bruno Ahlqvist  Maud Nordell 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(vm-kamp summering 2006)  
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FUU rapport till GR i samband med RM 06.   


 


Medlemsutvecklingen. 


 


Distrikt  Medlemmar 050701 dec. 05 060503 


 
P  1140  1128 1148 +20 
N  1150  1093 1086 -7 
GD  1223  1190 1189 -1 
U  1263  1237 1257 +20 
B  1230  1201 1210 +9 
VG  2306  2266 2279 +13 
A  1953  1860 1865 +5 
SV  1260  1252 1274 +22 
SM  1301  1295 1310 +15 
S  1436  1418 1430 +12 
 
Summa medlemmar 101     14262                                 13940            14048 +108 


 
På grund av alla upptäckta fel i medlemsregistret vid genomgången, fel som kan vara många 
år gamla, är det närmare verkligheten att utgå från december då registret är uppdaterat mot 
den verklighet som då rådde. Utvecklingen under våren fram till avläsningen 060503 är 
positiv även om vi inte uppnått vår IP:s målsättning + 1 i alla klubbar. Då skulle vi haft + 528. 
Förhoppningsvis kan vi få ytterligare en nettoökning under maj och juni så vi närmar oss 
målsättningen. Glädjande att det enbart är N och GD som har minus från december 05 till maj 
06.  
 
Nyklubbsbildningen. 


Vår MDEO har enbart fått information om att en  klubbfilial bildats det är                                                           
LC Hudiksvall som bildat klubbfilial Dellenbygden Detta är den sjuhundrade klubbfilialen i 
Europa. Enligt MDEO så pågår det många nyklubbsaktiviteter i flera distrikt så 
förhoppningen är att flera nya klubbar kan komma att startas nästa verksamhetsår. 
 
DG utbildningen. 


Examen genomfördes enligt planerna helgen 31 mars-2 april på Bromma hotell i Stockholm. 
Våra kommande DG för verksamhetsåret 06/ 07 ser nu fram emot utbildningen och  examen 
på Convention i Boston. 
 
Perstorp 060504 
Bengt Grönwall ordförande FUU 
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Våra annonser – varför se de ut som de gör? 
 
Under vinterns annonsering har ett antal kommentarer och synpunkter på annonsernas 
utformning kommit in. Många har varit positiva och uppmuntrande, några har framfört frågor 
och några har varit kritiska. Till de positiva är det bara att tacka för stödet. För övriga skall jag 
här försöka ge svar på en del frågor och förklaring till tankarna bakom utformningen. 
 
När man skall göra en så svår sak som en effektiv annons, måste det till slut bli så att någon 
får ta ansvaret för genomförandet. Jag har tilldelats detta ansvar och accepterar det givetvis 
fullt ut. Att jag vågade mig på den uppgiften beror på att jag har med mig en yrkeserfarenhet 
på mer än 35 år som köpare av rikstäckande konsumentreklam.  
 
Som reklamköpare gäller det att ha klart för sig att man själv är experten på sin produkt och 
ger byrån en briefing om vad man vill kommunicera - och till vem. Det är reklambyrån som är 
experten på att utforma kommunikationen till målgruppen man valt. 
 
I Lions fall anlitade vi en av Sveriges mest välmeriterade mediarådgivare, Carl-Gustaf 
Lindgren, att hjälpa oss med målgruppsformuleringen och mediavalet. Vilka skall vi vända 
oss till och hur skall vi nå dem? C.G. är värd ett stort tack för ett mycket stort antal timmars 
arbete utan kostnad för Lions. 
 
För utformningen av annonserna fick vi möjlighet att arbeta med byrån åkestam.holst, som i 
en oberoende utvärdering två år i rad blivit utnämnd till Sveriges bästa reklambyrå. Inte heller 
reklambyrån har tagit betalt för sitt arbete. 
 
Syftet med annonserna är att fånga folks intresse för Lions och att informera om vår 
verksamhet. I första hand vill vi attrahera nya medlemmar och i andra hand vill vi få folk 
välvilligt inställda till att bidra med pengar till vår hjälpverksamhet. 
 
Annonserna består av 


• en intresseväckande bild som skapar nyfikenhet 
• en rubrik som visar att vi Lions är vanliga människor, som har humor och självdistans 


och samtidigt är stolta över vad vi uträttar 
• en längre informativ text för den som vill få djupare information om verksamheten 
• hänvisning till Lions webbsida och kontonummer till Lions Hjälpfond  


 
I samband med en konferens i februari 2005 med samtliga Sveriges zonordförande inbjudna 
visade vi skisser till annonser och tog emot synpunkter på förändringar. I samband med två 
seminarier inför omröstningen vid RM i Halmstad maj 2005 visades också annonsskisser. 
 
Jag ansvarade själv för det slutgiltiga valet av tre annonsbilder som var för sig illustrerar olika 
delar av vår verksamhet. 
 


• Tomtarna, som illustrerar en för oss typisk inkomstaktivitet i vilken många av oss 
känner igen sig.  
Rubriken ”Visst kan det verka lite fånigt. Men det hjälper många till ett bättre liv” 
berättar att vi Lions har modet att offentligt klä ut oss till tomtar för att ge andra ett 
bättre liv. 
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• Toalettstolen, som ger ett exempel på vår hjälpverksamhet hämtas från vår riksaktivitet 
”Pojkhemmet i Viljandi”.  
Rubriken ”Vi vet inte så mycket om Idol, Paradise Hotel och Big Brother. Men desto 


mer om vad en toalett kan betyda på ett pojkhem i Viljandi”. 


Vi säger i den rubriken att vi ägnar vår fritid till något positivt i stället för att förslösa 
den på dokusåpor i TV. 


 
• Lion-kvinnor i folkdräkt. Fotot är taget under en parad vid den internationella 


kongressen. Bilden illustrerar att vi har kvinnor i Lions och visar också en internationell 


del av verksamheten.  
Rubriken ”Vuxna människor som går i parader och bär lustiga kläder. Och förra året 


samlade in drygt 9 miljarder kronor till humanitärt bistånd”. 


 
Här har någon medlem känt sig förlöjligad och sagt –”jag klär minsann inte ut mig i 
folkdräkt”. Någon annan har sagt att ”man får inte kalla en högtidsdräkt för lustiga 
kläder”. Man kan säga att åsikterna drar åt olika håll.  
 
Jag har full respekt för att folkdräkt är en högtidsdräkt. Jag och min fru har själva 
folkdräkter och har ofta uppträtt offentligt i dem inte minst i det folkdanslag vi tillhört. 
Jag är övertygad om att en stor del av svenska folket ändå ser folkdräkt som ”lustiga 
kläder”. Med min egen erfarenhet i ryggen bjuder jag på det, eftersom jag själv är trygg i 
min folkdräkt. Det är viktigt att läsa hela rubriken som också berättar om vår stolthet 
över att samla in 9 miljarder kr per år över hela världen. 


  
 
I de tre annonserna har vi alltså fått med en insamlingsaktivitet, en hjälpaktivitet, vår 
internationella anknytning samt kvinnor i Lions. Det sista var ett krav från konferensen med 
ZO.  Vi har visat att vi står för vår personlighet och vågar se på oss själva med humor och 
distans samtidigt som vi är stolta över vad vi uträttar. 
 
Den ”brödtext”, som någon tycker är för lång, har ett fint flyt som gör att man läser hela om 
man läst den första meningen. Här får vi fram mera värdefull information. Är det inte de som 
läser hela texten, som vi vill ha som medlemmar? 
 
Någon har också tyckt att Lion-märket borde vara större och sitta i centrum av annonsen. Jag 
kan hålla med om det om annonsen varit riktad till medlemmar. Nu riktar vi oss till dem som 
inte känner till Lions. Den undersökning som gav idén till en ”varumärkeskampanj” visade att 
folk i allmänhet inte kände igen vårt märke och definitivt inte visste vad Lions uträttar. Med 
detta i minnet förstår nog alla att annonserna med största sannolikhet förblivit olästa om de 
haft ett stort Lionmärke i centrum. Nu får alla i stället veta att det är Lions som är avsändare 
till den intressanta information de just tagit till sig. 
 
  
Bruno Ahlqvist  
 
 
 
 
 
(annonseringens utformning) 





